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Marjana Ahačič

V torek so šolarji spet sedli v 
šolske klopi. Kar 1637 osnov
nošolcev bo letos obiskovalo 
šole v radovljiški občini, kar 
je 11 več kot leto poprej. 
Prvič je letos šolski prag pre
stopilo tudi 211 prvošolcev, 
12 več kot lani.

Radovljiške vrtce bo od 1. sep
tembra lahko obiskovalo naj
več 779 otrok, od tega 187 
otrok prvič vstopa v vrtec. 
Gostovanje oddelka vrtca v 
prostorih radovljiške osnov
ne šole se zaradi večjega šte
vila oddelkov prvega razreda 
z novim šolskim letom za
ključuje, zato se število oddel

kov vrtca v primerjavi s prete
klim letom zmanjšuje za en 
oddelek. Tako je v radovlji
ških vrtcih v tem šolskem 
letu oblikovanih 42 oddelkov.
Mnogi so prišli v prenovlje
ne prostore: poleti je tako 
občina zaključila energetsko 
sanacijo leške šole in zadnjo 
fazo begunjske osnovne šole 

z energetsko sanacijo fasa
de, v vrtcu v Kropi pa je bilo 
zamenjano stavbno pohiš
tvo in talne obloge v vseh 
treh igralnicah. V času šol
skih počitnic so na vseh 
osnovnih šolah izvajali tudi 
vzdrževalna dela.

 

Začelo se je novo 
šolsko leto
Osnovne šole v radovljiški občini bo v letošnjem šolskem letu obiskovalo več kot 1600 učencev, 
podobno kot lani. Prvošolcev je letos 211. V vrtcih skoraj 800 otrok, ki so razporejeni v 42 oddelkov.

V torek se je za več kot 1600 osnovnošolcev v občini Radovljica začelo novo šolsko leto. Leški učenci so prišli v 
obnovljeno šolsko stavbo. / Foto: Gorazd Kavčič

PRIHRANITE ŽE TO ZIMO
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Marjana Ahačič

Barki znamke Greenline 33 
sta bili izdelani za japonski 
trg, sledil bo greenline 40 za 
norveškega kupca, je povedal 
Vladimir Zinčenko, ki si je s 
svojim podjetjem SVP Avio 
vse od stečaja Seawaya marca 
letos prizadeval znova oživiti 
proizvodnjo plovil. Od junija 
je tako v Seawayu spet zapo
slenih 20 ljudi, med njimi 
veliko nekdanjih Seawayevih 
delavcev, ki imajo potrebno 
znanje in izkušnje za izdela
vo bark. Zinčenko načrtuje, 
da bodo letno na Zgoši izde
lali od 50 do 70 plovil, tako 
znamke Greenline kot Ship
man, pri čemer bodo dali 
poudarek kakovosti. Želi pa 
si tudi, da bi obdržali trenut
no družinsko oziroma prija
teljsko vzdušje v podjetju. 
V prihodnje sicer želi kupiti 
Seawayeve prostore, za kate
re bo imel kot najemnik 
predkupno pravico. Po zaple

tih z zagonom proizvodnje 
sedaj s stečajnim upravitel
jem dobro sodeluje, prav 
tako tudi z dobavitelji, ki so 
kljub slabi izkušnji s Seawa
yem z Zinčenkom pripravlje
ni sodelovati. Seaway Yachts 
in Seaway Design sta nam
reč upnikom ostala dolžna 
več kot sto milijonov evrov.
Interes za plovila, ki jih je 
izdeloval Seaway, je še ved
no velik. V prihodnje, ko bi 
SVP Avio postal lastnik bla
govne znamke, bi lahko 
začeli na Zgoši pod imenom 
Greenline razvijati in izdelo
vati tudi nova plovila. »Želi
mo znova zagnati zgodbo 
izdelave kakovostnih plovil, 
vendar pa mi nismo Sea
way. Smo nova družba z 
novim vodstvom in novim 
financiranjem,« je izpostavil 
Zinčenko, ki že ima kontak
te s kupci iz Norveške, Švi
ce, ZDA, Ukrajine, Rusije, 
Avstrije, Češke, Poljske, Slo
venije in Nemčije.

V Seawayu 
dokončali prvi barki
V proizvodnih prostorih Seawaya so sredi 
prejšnjega meseca, skoraj pol leta po stečaju 
podjetja, dokončali prvi dve barki znamke 
Greenline.

Čast Slavku Avseniku 
in njegovi Golici
Tridnevni Festival Avsenik v Begunjah je bil 
imenitna predstava Avsenikove glasbe, 
spomin na pokojnega Slavka Avsenika in 
potrditev, da je treba to glasbo negovati.
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Jaka Reš, 
osemdesetletnik
Jaka Reš še vedno teče. Nedavno 
je tekel na rekreativni tekmi z 
ribenskega mostu na Talež. Bil je 
najstarejši udeleženec.
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OBčiNSke NOVice

Obisk ministrice  
za kulturo 
Ministrica za kulturo Julijana 
Bizjak Mlakar je prejšnji 
ponedeljek obiskala občino 
Radovljica.
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kRAJeVNe NOVice

krajevni praznik  
v Ljubnem
V Ljubnem so pripravili slo-
vesnost ob krajevnem praz-
niku, letošnja nagrada kraje-
vne skupnosti Aljažu Frelihu.
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RePORTAžA

Begunjska avantura
Letos se je na pot, na kateri 
so se pomerili v različnih 
spretnostih ter spoznavanju 
Begunj in okolice, odpravilo 
sedemdeset udeležencev.
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ZADNJA

Spet med najboljšimi
Šesti Firefighter Combat 
Challenge je na letališče v 
Lescah privabil skoraj tristo 
gasilcev, med katerimi sta se 
odlično odrezala Domen 
Pavlič in Anže Habjan.
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Jože Košnjek

Slovesne šmarenske maše v 
najbolj znanih slovenskih 
Marijinih romarskih središ-
čih, na katerih pridigajo slo-
venski škofje, so vsako leto 
nekaj posebnega. Letos so 
vrhovni pastirji katoliške 
Cerkve na Slovenskem ver-
nim in nevernim sporočili, 
da moramo drug drugega 
sprejemati z veseljem, delati 
v dobro vseh in iz družbene-
ga in političnega življenja 
odpraviti zavist. 
Na Brezjah je dopoldne, 
prvič v vlogi nadškofa, maše-
val ljubljanski nadškof in 
metropolit Stanislav Zore. 
Pri maši se je zbralo več kot 
tri tisoč ljudi, veliko pa jih je 
romalo na Brezje še popol-
dne. Večina se jih je pripel-
jala z osebnimi avtomobili, 
vsako leto več pa jih pride na 
Brezje po romarsko – peš. 
Na Brezje je tudi tokrat pri-
šlo okrog tristo Romov, ki so 
imeli procesijo in bogoslu-
žje že v četrtek. Romi so 
namreč veliki častilci Mari-
je. Na Brezjah so bili z njimi 
duhovniki: koordinator za 
pastoralo Romov pri Sloven-
ski škofovski konferenci 
Peter Kokotec, kaplan iz 
Šentjerneja Mitja Bulič, ki je 
po očetovi strani Rom, brez-
niški župnik Marjan Lam-
pret, ki je pred tem kot žup-
nik v Kočevju deloval tudi 
med Romi, in brezjanska 
frančiškana patra Tadej 
Inglič in dr. Robert Bahčič. 
Na predvečer praznika, v 
petek zvečer, pa so na Brez-
jah maševali letošnji novo-
mašniki. 
Nadškof Zore je začel svojo 
pridigo z mislimi o veličini 
Marije in z zgodbo o nje-
nem srečanju s sorodnico 
Elizabeto v judejskem 
pogorju. Obe sta bili noseči 
in iz obeh je vrelo veselje. 
Takšno veselje, brez zavisti 

in tekmovalnosti, bi moralo 
po nadškofovem mnenju 
vladati tudi med nami. Dru-
žine bi bile drugačne, dru-
gačni bi bili odnosi med 
ženo in možem. »Kako dru-

gačno bi bilo naše gospodar-
sko, družbeno in politično 
življenje, ko bi se vsak zave-
dal svojih sposobnosti in bi 
jih z veseljem uporabljal v 
dobro vseh. Ko bi bila iz 

vseh odtenkov našega druž-
benega in političnega življe-
nja odpravljena zavist, ko 
drug drugemu ne bi več 
metali polen pod noge. Ko 
bi v resnici začeli delati za 
dobro vseh, za naše skupno 
dobro in dojeli, da je uspeh 
kogarkoli izmed nas dober 
za vse nas. Vem, da se mar-
sikomu zdijo te misli naiv-
ne, vendar sem prepričan, 
da bi marsikaj od tega lahko 
začeli živeti v naših medse-
bojnih odnosih,« je povedal 
nadškof Stanislav Zore. Pri-
digo je sklenil z besedami, 
da morajo biti otroci spreje-
ti. Veseli moramo biti nad 
človekom, ki prihaja na svet.
Tako kot nadškof Zore na 
Brezjah so tudi drugi slo-
venski škofje pri svojih 
mašah skupaj z verniki 
obnovili izročitev slovenske-
ga naroda v varstvo Mariji. 
Na sobotni praznik je bilo 
svečano tudi v drugih krajih, 
kjer so cerkve posvečene 
Mariji. Na Gorenjskem se je 
razen na Brezjah največ ver-
nikov zbralo v Lescah, na 
Blejskem otoku in na Prim-
skovem, kjer so bila nekdaj 
znana romarska središča.

Med nami je preveč 
zavisti
In ne mečimo drug drugemu polen pod noge, je v pridigi na Brezjah na veliki šmaren dejal ljubljanski 
nadškof in metropolit Stanislav Zore. Z dobrimi deli začnimo pri sebi, je njegovo sporočilo.
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Romom, ki so prišli za letošnji veliki šmaren na Brezje, so 
duhovniki podelili blagoslov in jim razdelili rožne vence. 
Na sliki: duhovnik, raše po romsko, Peter Kokotec 
blagoslavlja romsko družino. / Foto: Jože Košnjek

Združenje starih 
staršev Slovenije bo 
skupaj s koalicijo Za 
otroke gre organiziralo 
v torek, 8. septembra, 
na mali šmaren, 
romanje starih staršev 
na Brezje. Ob 10. uri 
bo v baziliki maševal 
ljubljanski pomožni 
škof dr. Anton Jamnik, 
nato pa bo pogovor v 
dvorani nad zakristijo.
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Med večjimi so obnova sani-
tarij na OŠ Frana Saleškega 
Finžgarja Lesce in OŠ Anto-
na Janše Radovljica, v teku 
je še ureditev kotlovnice na 
lesno biomaso (pelete) na 
Podružnični šoli Ljubno. Za 
obnove in investicijsko vzdr-
ževanje šol občina letos 
namenja skoraj 800 tisoč 
evrov.
V območju OŠ A. T. Linhar-
ta Radovljica je končno ure-
jena varna šolska pot za 
učence, ki prihajajo v šolo iz 
smeri Kranjske ceste. Obno-
vljena je bila tudi pešpot ob 
Obli gorici od zdravstvenega 
doma in na novo urejena od 
Borove hiše mimo Šlandro-
vega doma do šole. Za var-
nejšo pot v radovljiško šolo 
je bila izvedena še talna 
osvetlitev prehoda za pešce 

čez Gorenjsko cesto pri teni-
škem igrišču, so sporočili z 
radovljiške občinske uprave. 
Pri OŠ Staneta Žagarja v 
Lipnici pa je bila stara avto-
busna nadstrešnica zamen-
jana z novo in s preureditvi-
jo postajališča zagotovljena 
boljša preglednost ter da se 
učenci, ki čakajo prevoz, 
zadržujejo na površinah, 
namenjenih za pešce.
Policisti, občinski redarji, 
gasilci in drugi prostovoljci 
v prvih šolskih dneh sprem-
ljajo varno pot otrok na naj-
bolj obremenjenih križiščih 
in šolskih poteh. Svet za 
preventivo in varnost v cest-
nem prometu v občini 
Radovljica pa je že pred kon-
cem počitnic poskrbel za 
namestitev transparentov in 
drugih označb, ki voznike 
opozarjajo na začetek nove-
ga šolskega leta.

Začelo se je novo 
šolsko leto
31. stran

Prvi šolski dan na podružnični šoli v Mošnjah, kjer je 
prvošolce pozdravil tudi župan Ciril globočnik. 
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V nedeljo, 2. avgusta, je Območna obrtno-podjetniška zbor-
nica Radovljica v sklopu Venerinih poti, ki jih že tradicional-
no organizira Turistično društvo Radovljica, uspešno izve-
dla prvo Tržnico obrtnikov. Na njej so se s svojimi ročno 
izdelanimi izdelki predstavili člani Območne obrtno-podjet-
niške zbornice Radovljica, nekateri posamično, nekateri v 
sklopu delujočih sekcij. Predstavile so se sekcija frizerjev, 
tekstilcev in avtoserviserjev. K sodelovanju so povabili tudi 
drugo zmagovalno ekipo projekta Ferfl, ki je s 1. avgustom 
že začela svojo poslovno pot. Sodelujoči so bili s tržnico 
zadovoljni, zato bodo v prihodnje še organizirali tovrstne 
dogodke in k sodelovanju povabili še več članov, so sporo-
čili z Območne obrtno-podjetniške zbornice Radovljica.

tržnica obrtnikov

Ljubljanski nadškof metropolit Stanislav Zore je na letošnji veliki šmaren na Brezjah prvič 
maševal v vlogi nadškofa. Sicer pa je pred tem kot frančiškan že nekaj let preživel na 
Brezjah. / Foto: Gorazd Kavčič
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S sodelovanjem v pobudi 
Dan brez avtomobila se 
aktivnostim, ki jih koordi-
nira Ministrstvo za infras-
trukturo, pridružuje tudi 
Občina Radovljica. Župan 
Ciril Globočnik je tako 
konec avgusta k sodelovan-

ju pozval tudi radovljiške 
osnovne in srednje šole ter 
vrtce, ki v Evropskem tednu 
mobilnosti vsako leto 
namenijo posebno pozor-
nost ozaveščanju o trajnost-
ni mobilnosti.
Poudarek letošnjega Evrop-
skega tedna mobilnosti, ki 
bo od 16. do 22. septembra, 

je na zdravju in kolesarjenju 
s sloganom "Izbiraj. Spre-
minjaj. Združuj." Sporočilo 
pobude Evropskega tedna 
mobilnosti se namreč tokrat 
z varovanja okolja preus-
merja na varovanje zdravja s 
poudarkom na kolesarjenju 
kot odlični obliki aktivnega 
potovalnega načina. Temu 

poudarku sledi tudi tradicio-
nalni kolesarski izlet, ki ga 
občina s športno zvezo vsa-
ko leto organizira v okviru 
Dneva brez avtomobila. 
Letošnji, že 12. po vrsti, bo v 
torek, 22. septembra.

Dan brez avtomobila
Občina Radovljica tudi letos sodeluje v pobudi Dan brez avtomobila. Teden 
mobilnosti od 16. do 22. septembra, tradicionalni kolesarski izlet bo v torek, 
22. septembra.

Marjana Ahačič

Ministrici Julijani Bizjak 
Mlakar, ki se ji je pridružila 
tudi poslanka državnega zbo-
ra RS Irena Kotnik, sta na 
delovnem pogovoru v občin-
ski stavbi župan Ciril Globoč-
nik in direktorica Knjižnice 
A. T. Linharta Božena Kol-
man Finžgar predstavila sta-
nje projekta gradnje nove 
knjižnice in dejavnost knjiž-
nice, ki se sooča z veliko pro-
storsko stisko, hkrati pa z 
inovativnimi projekti spod-
bujanja bralnih navad med 
mladimi, številom aktivnosti 
in drugimi kazalci presega 
slovensko povprečje. Tudi 
sama izposoja v radovljiški 
občini ne upada, pri tem pa 
je omejen prostor, ki ga ima 
knjižnica, resna ovira za 
kakršenkoli nadaljnji razvoj 
in ohranjanje doseženih 
rezultatov, sta poudarila tako 
Kolmanova kot Globočnik. 
Ministrica si je nato skupaj z 
županom Globočnikom, pos-
lanko Ireno Kotnik in v. d. 
direktorice direktorata za kul-
turno dediščino Jano Mlakar 
najprej ogledala ogrodje 
bodoče nove radovljiške knji-
žnice. Zanjo je Občina Rado-
vljica doslej že namenila oko-

li dva milijona evrov, za 
dokončanje pa bi potrebovali 
še dodatna dva milijona in 
pol, pri čemer računajo tudi 
na sredstva države.
Ministrica, ki gradnjo knjiž-
nice načeloma podpira, je 
dejala, da glede na to, da 
evropskih sredstev za ta pro-
jekt trenutno ni na voljo, edi-
no možnost za sofinanciran-

je države vidi v zakonu za 
nujne investicije v kulturo, ki 
so ga pripravili na ministrs-
tvu za kulturo in ki že čaka, 
da bo uvrščen na sejo vlade. 
»Upam, da bo tudi sprejet, 
najprej na vladi in potem v 
parlamentu, da bodo v skla-
du z njim lahko odobrena 
finančna sredstva, s katerimi 
bi ministrstvo lahko sodelo-
valo v prepotrebnih investici-
jah v kulturno infrastruktu-
ro,« je dejala ministrica Biz-
jak Mlakarjeva. »Če bi bil 
zakon kmalu sprejet in zanj 
zagotovljena sredstva že v 
proračunu za leto 2016, bi šli 
lahko v razpise že prihodnje 
leto,« je bila optimistična 
ministrica, ki je obisk občine 
Radovljica po ogledu starega 
mestnega jedra Radovljice 
nadaljevala v Mošnjah, kjer 
si je ogledala lokalni etnolo-
ški muzej, in v Kropi, kjer je 
obiskala Kovaški muzej, 
župan Globočnik pa ji je 
predstavil vlaganja v komu-
nalno infrastrukturo, ki so 
izvedena v skladu z ureditve-
nim načrtom in kultur-

no-varstvenimi smernicami, 
zaradi česar Globočnik Kro-
po vidi kot primer dobre 
prakse na tem področju. 
»Strinjam se, da sta tako 
Kropa kot Radovljica prime-
ra dobre prakse. Zdaj mora-
mo spodbuditi še pridobiva-
nje sredstev, s katerimi bi 
lahko pognali tudi gospo-
darski in turistični razvoj 
teh območij,« je še dejala 
ministrica, ki si je na obisku 
v občini Radovljica, kot je 
dejala, želela predvsem ogle-
dati, kako lokalne skupnosti 
skrbijo za kulturno dedišči-
no, ter ugotoviti, kakšne so 
potrebe in kjer so možne 
sinergije z državo. Pri tem je 
dejala, da se bo zavzemala 
za večjo povezanost in sode-
lovanje z drugimi ministrs-
tvi, predvsem gospodar-
skim, prav z namenom 
povečevanja pozitivnih učin-
kov investicij v kulturo tudi 
na drugih področjih in pri-
dobivanja sredstev, s kateri-
mi bi lahko spodbudili tudi 
gospodarski in turistični 
razvoj teh območij.

Ministrica za kulturo  
obiskala Radovljico
Ministrica za kulturo Julijana Bizjak Mlakar je prejšnji ponedeljek obiskala občino Radovljica. - 
Navdušena nad Mošnjami in Kropo, optimistična glede nadaljevanja gradnje radovljiške knjižnice. 

Ministrica Julijana Bizjak Mlakar si je ogledala gradbišče nastajajoče nove  
knjižnice v Radovljici. / Foto: Gorazd Kavčič

Obisk je nadaljevala v Mošnjah in v Kropi. / Foto: Gorazd Kavčič

Marjana Ahačič

Občinski svet je konec prejš-
njega tedna na izredni seji 
potrdil spremembo proraču-
na, s katero javnemu podjetju 
Komunala Radovljica omogo-
ča nakup stavbnih zemljišč 
ob centralni čistilni napravi. 
Občina bo tako lahko v zahte-
vanem 15-dnevnem roku uve-
ljavljala predkupno pravico 
na zemljiških parcelah v 
območju občinskega lokacij-
skega načrta za Centralno 
čistilno napravo, ki so napro-
daj v postopku stečaja podjet-
ja SGP Tehnik, v ta namen 
mora pravočasno uveljaviti 
ustrezno spremembo prora-
čuna. V spremenjenem pro-
računu je tako po novem 
zagotovljenih 360 tisoč evrov 

za nakup dobrih 26 kvadrat-
nih metrov nezazidanih stav-
bnih zemljišč severozahodno 
od centralne čistilne naprave 
Radovljica.
"Prodajajo se po ceni 11,10 
evra na kvadratni meter brez 
davka na dodano vrednost, 
zato je uveljavljanje predkup-
ne pravice ocenjeno za smotr-
no naložbo. Občina bo zemlji-
šča prodala in odhodek za 
nakup v proračunu krila s 
prihodkom od prodaje. Med 
interesenti za nakup dela teh 
zemljišč je tudi javno podjetje 
Komunala Radovljica. Na tem 
območju namreč načrtuje 
svoje poslovne, skladiščne in 
operativne površine. Zato je 
občinski svet Komunali izdal 
soglasje za nakup," pojasnju-
jejo na občinski upravi.

Izredna seja 
občinskega sveta
Prejšnji konec tedna se je občinski svet sestal na 
prvi izredni seji v tem mandatu in potrdil 
spremembo proračuna, s katero bodo Komunali 
Radovljica omogočili nakup zemljišča ob 
centralni čistilni napravi Radovljica.

Marjana Ahačič

Vsa gospodinjstva na Zgor-
njem Gorenjskem so konec 
avgusta v svoje nabiralnike 
prejela brošuro, v kateri je 
predstavljeno duševno zdrav-
je, najpogostejše duševne 
motnje, informacije o tem, 
kdaj in zakaj poiskati pomoč 
ter na koga se posameznik, ki 
ima težave, lahko obrne. Gre 
za publikacijo, ki je nastala v 
sklopu projekta NIMA SANA, 
ki je financiran iz programa 
Norveškega finančnega 
mehanizma 2009–2014, del 
sredstev pa zagotavljajo tudi 
zgornjegorenjske občine. 
»Na ta način želimo opozori-
ti, da je duševno zdravje 
pomemben dejavnik, ki vpli-
va tako na kakovost naših živ-
ljenj kot tudi celotne družbe,« 
poudarja Urška Železnikar iz 
Razvojne agencije Zgornje 
Gorenjske, ki je nosilec pro-
jekta, izvaja pa ga v sodelova-
nju z z društvom Pot svetlo-
be, Psihiatrično bolnišnico 
Begunje, Fakulteto za zdravs-
tvo Jesenice in Skupnostjo 
centrov za socialno delo. V 
sklopu projekta ANIMA 
SANA na Zgornjem Gorenj-
skem delujejo tudi štiri brez-
plačne psihoterapevtske sve-
tovalnice – v Kranjski Gori, 
na Jesenicah, v Radovljici in 

Bohinjski Bistrici, že jeseni 
pa bodo začeli z izvedbo brez-
plačnih programov/delavnic 
za širše ranljive ciljne skupi-
ne in strokovne delavce, ki so 
z njimi v stiku.
»Duševno zdravje je pomem-
bno tako za posameznika kot 
tudi za družbo. Vpliv ima na 
posameznikovo telesno zdra-
vje, njegov izgled, medseboj-
ne odnose, vedenje, z vidika 
družbe pa med drugim vpliva 
na delovno učinkovitost, stro-
ške zdravljenja in odsotnost z 
delovnega mesta. Posamez-
nik je glede na izzive, ki mu 
jih na pot postavlja življenje, v 
različnih obdobjih v različno 
dobri duševni kondiciji. V 
slabši duševni kondiciji funk-
cionira slabše in manj učin-
kovito rešuje vsakdanje teža-
ve, v boljši pa mu to uspeva 
bolje,« poudarjajo strokovnja-
ki in opozarjajo, da je tema 
duševnega zdravja še vedno 
tabu in ljudje o njej le neradi 
spregovorimo. »Nihče ne pri-
zna rad, da potrebuje pomoč, 
še težje se odloči, da jo dejan-
sko poišče,« opozarja vodja 
projekta Urška Železnikar. 
Več informacij o projektu 
ANIMA SANA lahko najdete 
na spletni strani projekta 
www.animasana.si oz. 
FB-profilu Projekt ANIMA 
SANA. 

Skrb za duševno zdravje
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Občinske novice, mnenja

V Deželnih novicah smo dne 
17. julija lahko prebrali članek 
Sekcije dimnikarjev pri OZS, 
ki jo predstavlja Simon Dovrtel, 
eden največjih dimnikarskih 
lobistov v Sloveniji, zato bi bilo 
pravilno in pošteno, da bi čla-
nek tudi sam podpisal in se ne 
bi skrival za sekcijo. 
Objavljeni članek: Storitve 
dimnikarske službe so v jav-
nem interesu.
Katere javnosti???
Danes je "dimnikarski lobi" 
ponovno močno angažiran, 
saj se boji, kaj se bo zgodilo, če 
se v RS spremeni dosedanji 
koncesijski sistem. Država Slo-
venija nima nič od podeljenih 
koncesij, saj ji dimnikarska 
podjetja ne plačujejo koncesij-
skih dajatev, temveč v svojem 
imenu in za svoj račun "skubi-
jo" lastnike kurilnih naprav, ki 
drago plačujemo nepotrebne 
preglede in meritve. Koristi od 
takšnega sistema imajo le dim-
nikarska podjetja, uradniki na 
MOP-u in nekateri njihovi 
zunanji sodelavci.
Dimnikarska služba po Zako-
nu o varstvu okolja (ZVO-1F) 
od 1. 1. 2016 ni več javna gospo-
darska služba, torej se mora 

Odgovor V zadnji številki Deželnih 
novic sem z zadovoljstvom 
prebral prispevek o obnovi 
strehe na cerkvi v Lescah, kjer 
sta bili Nadškofija Ljubljana 
in Občina Radovljica omenje-
ni v zvezi s finančno pomočjo 
ob obnovi.
Tem bolj sem bil zato neprijet-
no presenečen čez dva dni, ko 
sem ob obisku nedeljske maše 
iz ust župnika izvedel, da je 
nadškofija sicer res finančno 
pomagala, kar se tiče občine, 
pa je ostalo le pri obljubah ¼ .
Ne nameravam se spuščati v 
to, kako se je pomoč občine, ki 
je očitno, vsaj zaenkrat, ni 
bilo, znašla v zapisu nedvom-
no dobronamerne avtorice, ki 
je morda zgolj obljubo vzela 
za dejstvo.
Preveril sem zadevo pri viru 
in izvedel, kar je bilo rečeno 
tudi pri maši: od občine zgolj 
obljube.
Res je, da je treba javni 
denar skrbno razporejati. 
Vendar: v proračunu, tež-
kem na strani porabe več kot 
20 milijonov evrov in v kate-
rem ima župan možnost 7 
odstotkov sredstev prerazpo-
rediti glede na naknadne 
potrebe, se ne more najti npr. 
10 000 evrov, obljuba Obči-

Saj ni res …  
pa je!

koncesijski sistem odpraviti. V 
RS je mogoče uvesti popolnoma 
liberaliziran prosti trg storitev, 
ki ga zagovarjamo v civilnih 
iniciativah, ali licenčni sistem, 
ki ga zagovarjajo uradniki na 
MOP-u. Poleg civilnih inicia-
tiv, ki združujemo veliko število 
lastnikov kurilnih naprav (in 
ne le nekaj posameznikov, kot 
navajate v članku), je spre-
membe že zahtevala Evropska 
komisija, Odbor za okolje DZ 
leta 2011, številne pripombe na 
koncesije je dvakrat izreklo 
Računsko sodišče in tudi Komi-
sija za preprečevanje korupcije 
je bila zelo kritična.
S strani dimnikarske sekcije 
kritizirajo CI oziroma posa-
meznike in navajajo neke laž-
ne podatke o ogromni podpori 
sedanji ureditvi. Pri tem čudi, 
zakaj se tako veliko dimnikar-
skih žrtev obrača na nas (ose-
bno, telefonsko, pisno) in pro-
sijo za pomoč.
P. p.:
Naj dodam dimnikarstvo 
"Dovrtel, d. o. o." je rekorder v 
tej branži in poseduje kar 124 
kazenskih ovadb na tako kva-
litetne storitve, kot jih izvaja 
in zaračunava. Taka dimni-
karska družba ne bi smela pri-
dobiti nikoli več ne koncesije 
in ne licence.

Član VCP Dimnik 
Franc Reš

ne?, oz. po mojem mnenju 
krepko več za pomoč pri 
obnovi objekta s kulturno 
zgodovinsko vrednostjo??? 
In to ob tem, ko se samo za z 
ničimer natančno opredelje-
ne »študije o izvedljivosti 
projektov« in projektno 
dokumentacijo na določenem 
športnem objektu v proraču-
nu namenja 70.000 evrov, 
spet pri drugem, oba v Rado-
vljici, zgolj za vzdrževanje 
slabih 77.000 evrov. Samo 
darovi faranov ne bodo zado-
ščali ¼ , saj so dela ocenjena 
na okoli 90.000 evrov.
Kje so ne nazadnje svetniki iz 
Lesc? Sploh ena od njih, delu-
joč tudi v svetu KS in celo 
izvoljena na Listi krajevnih 
skupnosti, ki naj bi se zavze-
mala za enakomeren razvoj 
in razporeditev sredstev, je v 
tem primeru očitno molčala, 
saj nisem nikjer zasledil nje-
nega zavzemanja za zgoraj 
omenjeno tematiko. Če se 
motim, se že vnaprej opravi-
čujem.
Naj bo moj zapis tudi roka-
vica, vržena občinski upravi 
in županu; morda se bodo 
pa sredstva (čudežno?) le 
našla?
To so zgolj moja mnenja, ne 
trditve.

Občan Marjan Vidic, 
Lesce

Mnenja

Roman Zupanc, 
predsednik občinskega 
Sveta za preventivo in 
vzgojo v cestnem 
prometu

Odgovornost za varnost ude-
ležencev v cestnem prometu 
ne sloni samo na posamez-
nih subjektih, temveč je to 
naša skupna odgovornost, 
skupna naloga, posebej ko so 
udeleženci otroci, mladostni-
ki, učenci, dijaki, invalidi, 
osebe s posebnimi potreba-
mi, starejši občani ter drugi, 
ki tvorijo ranljivo in občutlji-
vo kategorijo.
Zakaj poudarjam kulturo 
ravnanj v prometu? Enostav-
no: ker je to prvina za zago-
tovitev varnosti v prometu, 
obvladovanje situacij, ki naj 
se rešujejo varno, in obvla-
dovanje čustev za volanom 
in drugačni udeležbi. Kultu-
ri ravnanj dajem prednost 
pred prometnimi predpisi, 
ki veljajo za udeležence, kaj-
ti vedeti moramo, da starejši 
nekako predpise poznamo, 
se po njih ravnamo in jih 
spoštujemo, ker smo se jih 

naučili, otroci, šolarji in naj-
mlajši obiskovalci vrtcev pa 
morajo spoznati in se vklju-
čiti v proces spoznavanja 
prometa in prometnega 
okolja, tako teoretično kot 
praktično. Potrebno jih je 
integrirati v varno prometno 
okolje, zlasti na poti v šolo 
in iz šole. To je realnost, s 
katero se morajo soočati, 
zlasti šolarji, ki prihajajo iz 
oddaljenejših krajev.
Staršem, skrbnikom in dru-
gim osebam, ki skrbijo za 
otroke, zlasti tiste, ki so prvič 
prestopili šolski prag in tudi 
drugošolce, priporočam, naj 
jih poučijo, »da cesta ni igri-
šče«, da se ravnajo skladno z 
naučenimi pravili, morda ob 
spremstvu starejših šolarjev, 
da morajo biti pazljivi pri 
gibanju in da jih opozorijo 
na morebitne pasti v prome-
tu, ki jih starejši zaradi izku-
šenosti znamo prepoznati, 
otroci pa še ne. 
Pot je za otroka velika spre-
memba, morda jo bo doje-
mal počasi, zato jo večkrat 
ponovite skupaj. Starši ste 
najbolj odgovorni in največ 

lahko storite za varnost otrok. 
Tudi učitelji v šoli bodo tema-
tiki varnosti v prometu name-
nili koristen čas, namenjen 
pridobivanju znanj iz cestno-
prometne varnosti, kar je v 
prvih obdobjih najbolj 
pomembno. Pričakuje se, da 
večina šolarjev v šolo prihaja 
peš, v spremstvu staršev, sta-
rejši šolarji s kolesi, dijaki pa 
z avtobusi. Starši, ki prevaža-
te otroke, poskrbite za brez-
hibnost vozil, opozorite otro-
ke na pripenjanje z varnost-
nimi pasovi, sami pa poskrbi-
te, da ne boste po nepotreb-
nem ustvarjali zastojev v bli-
žini šol, raje varno odložite 
otroka in naj se ta sprehodi 
do šole.
Okolica šol je opremljena s 
prometno signalizacijo, ki 
nekaterim prepoveduje vož-
njo oz. promet na šolsko 
dvorišče, spoštujte ta režim 
in marsikaj si boste olajšali 
in rešili marsikatero težavo. 
Vedite, da ignoranca prome-
tnih znakov pomeni samo 
zaplete in slabo voljo, šolsko 
dvorišče pa pripada otro-
kom, tudi majhnim otovor-

jenim šolarjem, ki se jih z 
lahkoto spregleda. Spoštujte 
njihov prostor.
Če strnem ugotovitve, lahko 
rečem, da napredujemo in 
izboljšujemo varnost v pro-
metu. Kolesarji so opremlje-
ni z varnostnimi čeladami in 
drugo varovalno opremo, 
starši pa so se v mnogih pri-
merih pokazali kot vzor svo-
jim otrokom. Otroci v vrtcu 
na sprehodih uporabljajo 
zaščitne – odsevne brezro-
kavnike, kar povečuje njiho-
vo vidnost in vlogo v prome-
tu. Čestitati je potrebno 
vsem vzgojiteljicam, ki si 
prizadevajo k izboljšanju 
varnosti. Tudi kresničke in 
odsevni trakovi so dobili več-
ji pomen in se opaža njihova 
uporaba tako pri mladih 
mamicah, ki so z vozički 
udeležene v prometu, kot 
tudi pri starejših občanih, 

zlasti pešcih, ki se gibljejo 
po prometnih površinah. 
Mladi vozniki dvokolesnikov 
v večini uporabljajo varnost-
ne čelade, no, nekatere red-
ke pa je potrebno na to še 
spomniti in jih malo umiriti. 
Še zdaleč ne morem trditi, 
da je prometno okolje v vseh 
segmentih varno, da je šol-
ska pot varna, varnost je 
tako ali tako relativna kate-
gorija in je v prometu naj-
večkrat odvisna od človeka, 
prevoznega sredstva in oko-
lja. Pomembno je, kako se 
to prometno okolje spoštuje 
in kako se mu človek prila-
gaja. Vsakdanje potrebe lju-
di se spreminjajo na enaki 
infrastrukturi, čez noč pa se 
ne da spremeniti in preure-
diti ničesar, ravno zato bodi-
te strpni in odgovorni v pro-
metu. Občane in odgovorne 
osebe v lokalnih skupnostih 

zato želim vzpodbuditi, da v 
dneh povečanega prometa 
ravnajo strpno in odgovorno 
do drugih udeležencev v 
prometnih okoljih, da 
pomagajo šibkejšim in 
pokažejo kulturo vedenja v 
prometu, v zrelosti in so 
vzor drugim. Stopimo na 
pot večje odgovornosti in 
naredimo prometno okolje 
bolj varno, bolj kulturno in 
bolj strpno, vse je odvisno 
od nas in vnosa pozitivne 
energije v prostor.
Vsem šolarjem želimo, da bi 
bila njihova pot preko celega 
šolskega leta čim bolj varna, 
da bi zadovoljni prihajali v 
šolo in odhajali varno domov 
in če bomo k tej misli in 
želji pristopili vsi, ki nam je 
mar za razvoj in dobre odno-
se v skupnosti, bomo lahko 
zadovoljni. Srečno vsem v 
novem šolskem letu.

Varno v šolo  
in domov
Občinski svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu je  priprave na 
začetek šolskega leta začel že sredi avgusta. Ob začetku šolskega leta so tako 
policisti, občinsko redarstvo, člani gasilskih društev in prostovoljci izvajali 
naloge za zagotavljanje večje varnosti v prometu v bližini vrtcev in šol.

Otroke so v torek na poti v šolo pospremili tudi policisti, redarji, gasilci in drugi prostovoljci. 
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V okviru akcije Prijateljstvo za vedno, v okviru katere podje-
tje Belinka opremlja otroška igrišča in sprehajalne poti, je 
novo leseno klop dobilo tudi otroško igrišče v Ljubnem. 
Belinka je klop tudi zaščitila z ustreznimi sredstvi. Ker pa je 
klop na prostem in s tem izpostavljena vročemu soncu, 
dežju, ledu in snegu, bo za njeno brezhibno stanje skrbela 
tudi v prihajajočih letih, so sporočili iz podjetja, ki z akcijo 
Prijateljstvo za vedno spodbuja ljubezen do narave in lesa 
ter hkrati poudarja pomen prijateljstev. 

Belinka donirala leseno klop

Nova klop na igrišču v Ljubnem
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Rezervacije sprejemamo po tel: 

08/387 06 4408/387 06 4408/387 06 4408/387 06 4408/387 06 4408/387 06 4408/387 06 4408/387 06 4408/387 06 4408/387 06 4408/387 06 4408/387 06 44

NAJBOLJ PRILJUBLJENE JEDI NAŠIH GOSTOVNAJBOLJ PRILJUBLJENE JEDI NAŠIH GOSTOV

Delovni čas: 
od ponedeljka do petka 
od 12. do 23. ure, 
ob nedeljah 
od 12. do 22. ure.

Obiščite nas  
in se nam prepustite 

popeljati v svet  
mehiške hrane in pijač  

v prijetnem okolju. 

Poleg mehiške hrane smo  
za vas pripravili  

slastna rebrca in solate,  
za najmlajše pa okusne,  

sveže palačinke! 

Urša Peternel

Skupina krajank Srednje 
Dobrave in okoliških vasi, ki 
se v prostem času družijo ob 
balinanju in igranju namiz-
nega tenisa (zato jim doma-
čini pravijo kar »pinkponka-
rice«), je pred časom dala 
pobudo za nakup defibrila-
torja. Ideja je padla na plod-
na tla in v akciji so moči 
združili krajani, krajevna 
skupnost, krajevna organi-
zacija Rdečega križa in 
gasilci PGD Srednja Dobra-
va. 
Kot je povedal predsednik 
gasilcev Milan Kolman, so s 
pobiranjem prostovoljnih 
prispevkov med krajani 
zbrali več kot dva tisoč evrov, 
kar je bilo dovolj za nakup 
avtomatskega eksternega 
defibrilatorja (imenovanega 
AED). Ta je od začetka avgu-
sta že nameščen na stavbi 
gasilskega doma na Srednji 
Dobravi, simbolično pa so 
predajo opravili na gasilski 
veselici 15. avgusta. V imenu 
pinkponkaric ga je Marija 
Jakša izročila poveljniku 
gasilcev Petru Pfajfarju. »Za 
donirana sredstva se zahval-

jujemo v imenu vseh pobu-
dnikov in članov PGD Sred-
nja Dobrava, še zlasti pa v 
imenu vseh, ki jim bomo 
lahko s tem aparatom rešili 
življenje,« je dejal Peter 
Pfajfar. Ob tem je izrazil 
upanje, da ga sploh ne bodo 
potrebovali in bodo na nap-
ravi čez osem let ob rednem 
servisu zgolj – zamenjali 
baterije. V zahvalo kraja-
nom za prostovoljne prispe-
vke (za vsakih pet evrov 
donacije so prejeli kupon za 
žrebanje) so na veselici 
izžrebali tudi dobitnike 
pršuta in vina.
Študentka medicine, prav 
tako domačinka Tina Šmid 
je krajanom predstavila 
delovanje novega defibrila-
torja. Kot je povedala, je bilo 
že februarja letos pod okril-
jem društva študentov 
medicine Za življenje orga-
nizirano usposabljanje za 
nudenje prve pomoči, ki se 
ga je udeležilo trideset kraja-
nov, zlasti gasilcev. Jeseni 
bodo pripravili dodatna 
usposabljanja v znanju 
temeljnih postopkov oživlja-
nja in uporabe difibrilatorja 
za vse krajane. 

Defibrilator na 
Srednji Dobravi
Na pobudo skupine rekreativk, ki jim domačini 
rečejo »pinkponkarice«, je na Srednji Dobravi 
stekla akcija zbiranja denarja za nakup 
defibrilatorja. Bila je več kot uspešna, saj je 
naprava, ki bo morda komu rešila življenje, že 
nameščena na stavbi gasilskega doma.

Poveljnik PGD Srednja Dobrava Peter Pfajfar, ena od 
pobudnic akcije Marija Jakša in študentka medicine Tina 
Šmid z novim defibrilatorjem na gasilski veselici

Defibrilator (gre za avtomatski eksterni defibrilator, zato 
oznaka AED) je nameščen na stavbi gasilskega doma na 
Srednji Dobravi.

Marjana Ahačič

V Ljubnem ob krajevnem 
prazniku obeležujejo spo-
min na dan, ko je bilo 24. 
avgusta leta 1941 pet talcev, 
krajanov Ljubnega, ustrelje-
nih pred nekdanjim gasil-
skim domom. Na prireditvi, 
ki so jo pripravili v petek 
pred praznikom, so nastopi-
li osnovnošolci iz Podružni-
čne šole Ljubno ter domači 
pevski zbori, predsednik 
sveta KS Brane Fajfar pa je 
domačinu Aljažu Frelihu za 
njegove dosežene uspehe v 
igranju namiznega tenisa v 
državnem tekmovanju 
podeli letošnjo nagrado kra-
jevne skupnosti.
Brane Fajfar se je v svojem 
govoru krajanom v imenu 
vseh članov sveta KS kraja-
nom zahvalil za zaupanje, ki 
so jim ga izkazali na volitvah 
lanskega oktobra. "Politika. 
Pod to besedo se danes skri-
va marsikaj, tudi usoda naj-
manjšega človeka, našega 
sokrajana. Tudi če si še bolj 
želimo življenja brez politi-
ke, se ji ne moremo izogniti, 
saj nam prav ta kroji kvalite-
to življenja. Krajani smo tis-
ti, ki na volitvah povemo, 
katera pot se nam zdi prava. 
Svet KS mora delati brez 
izločanja in brez razlikova-
nja, mora biti pravičen do 
vseh in delati za skupno 
dobro. Zasebni interesi 
morajo biti temu podreje-
ni," je nagovoril zbrane. 
"Življenje se je po lanski 

burni jeseni nekako vrnilo 
na stare tire in Svet KS 
nadaljuje z delom. Zakono-
daja narekuje nov način 
poslovanja na finančnem 
področju. Z občino smo 
dosegli tako želeni cilj, da se 
bo končno začela obnova 
najnevarnejšega dela ceste 
skozi vas Otoče. Občinska 
uprava pravi, da se bo še 
letos zgradil oporni zid v 
celotni dolžini. Spomladi 
naslednjega leta se bodo do 
1. maja zaključila vsa načrto-
vana dela na cesti. Krajevna 
skupnost pa v tem trenutku 
ureja cesto mimo Švegeljna 
in obnavlja kanalizacijo po 
Faštru. Pri Komunali Rado-
vljica imamo naročen pro-
jekt Ureditev odvodnjavanja 
meteorne vode Suhi potok. 
Lansko jesen smo poskrbeli 
za širitev ceste do Šmida, 
uredili del varne šolske poti 
pod Lukom. Na Posavcu 
smo izvedli rekonstrukcijo 
ceste do bloka," je nanizal 
projekte in pri tem pozoril 
na interese po uveljavitvi 
zasebnih profitnih dejavno-
sti na športnih površinah v 
gramoznici. "Ta prostor je 
namenjen vsem krajanom 
za šport in rekreacijo. Kra-
jevna skupnost in vse tri 
naše nogometne ekipe sku-
paj lepo skrbimo za ureje-
nost pridobljenih površin. 
Žal od občine nismo dobili  
zelene luči za ureditev špor-
tnega igrišča na Posavcu ob 
Savi, pred Otokom. Želeli 
smo, primerno športno igri-

šče končno dobili tudi 
Posavčani. Ker je bila dana 
prednost zasebnikom pred 
krajevnim interesom, je 
ogorčenje Posavčanov še 
toliko večje," je bil kritičen. 
Kljub vsemu, pravi, je KS 
Ljubno ena bolj urejenih v 
občini. "Pogled z avtoceste 
ne ujame skoraj nobene lju-
benske packe več, kot smo 
včasih rekli neobnovljenim 
objektom v vasi. Obnovljene 
strehe nad kaplanijo in žup-
niščem ter na nekaterih 
sosednjih objektih so novi 
kamenčki v mozaiku priza-
devanj krajanov k ureditvi 
kraja. V kri nam je prišla 

želja po urejenosti svojih 
domov in posledično tudi 
samega Ljubnega. To velja 
tudi za Otoče, Posavec in 
Praproše. Ljubno, vas z 
bogato romarsko, lončarsko, 
šustarsko in opekarsko pre-
teklostjo, čaka na primerne 
prostore za vaški muzej. Če 
dodamo urejenost vasi, nje-
no lego, ki ob lepem vreme-
nu ponuja možnost pogleda 
od Triglava do Šmarne gore, 
potem ni nobenega zadrška 
več, da ne bi Javni zavod 
Turizem Radovljica dodal 
na seznam turistično zani-
mivih krajev v občini tudi 
Ljubnega."

Krajevni praznik  
v Ljubnem
V petek, 21. avgusta, so v Ljubnem pripravili slovesnost ob krajevnem prazniku, na kateri je 
predsednik sveta KS Brane Fajfar Aljažu Frelihu, vrhunskemu mlademu igralcu namiznega tenisa, 
podeli letošnjo nagrado krajevne skupnosti.

Branko Fajfar, predsednik sveta KS Ljubno, in letošnji 
nagrajenec Aljaž Frelih
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SVETOVANJE, IZDELOVANJE, MONTAŽA IN SERVIS

SENČILA ASTERIKS d.o.o. 
Cesta na Loko 2, 4290 Tržič, Slovenija

T: 04 59 55 170
G: 041 733 709

E: info@asteriks.net

Obiščite nas v našem  
razstavnem salonu.

 tende - markize
 žaluzije - zunanje in notranje

 rolete  panelne zavese
 komarniki  screen roloji  roloji
 rolo garažna vrata  plise zavese

www.asteriks.net

SVET SENČIL
 tende - markize

 žaluzije (zunanje in notranje)
 rolete   panelne zavese

 komarniki   screen roloji  roloji
 rolo garažna vrata   plise zavese

Svetovanje, izdelovanje,  
montaža in ServiS

Peter Rozman s.p.
Cesta na Loko 2, 4290 Tržič, Slovenija

T: +386 (0)4 59 55 170
T/F: + 386 (0) 4 59 55 177

G: +386 (0)41 733 709
E: info@asteriks.net

obiščite nas v našem razstavnem salonu.

®

www.asteriks.net

Rok Bizjak

Dne 15. avgusta je na leš-
kem letališču potekal 
sedemindvajseti Miting 
malega letalstva. V sklopu 
mitinga je potekalo tudi tek-
movanje za 27. Alpski pokal 
radijsko vodenih modelov, 
ki ga je, tako kot vsako leto, 
organizirala modelarska 

sekcija Aerokluba Alpski 
center Lesce. Letos je bilo 
organizatorjem v veliko 
pomoč tudi lepo vreme, ki 
je poskrbelo za veliko števi-
lo obiskovalcev.
Petdeset tekmovalcev iz 
Slovenije, Avstrije, Italije in 
Hrvaške je tako na modelih 
motornih, reaktivnih in jad-
ralskih akrobatskih letal 

poskušalo narediti najboljši 
možni vtis tako na občins-
tvo kot na člane žirije. Ta je 
bila posebej pozorna na 
lepoto letenja, akrobacije in 
pristanek.
Istočasno je na letališču 
potekal tudi tretji evropski 
miting in razstava multikop-
terjev, ki so prenašali video 
sliko neposredno iz zraka.

Miting malega letalstva 
v Lescah
Vsako leto se 15. avgusta na letališču v Lescah zberejo modelarji iz 
Slovenije in sosednjih držav, z namenom, da prikažejo svoje spretnosti 
pilotiranja letečih maket.

Lepo vreme je poskrbelo za veliko število obiskovalcev.

Ivanka Korošec

Tudi letos je bil 15. avgusta 
v leški župniji praznik. Cer-
kev Marije Vnebovzete, ki 
je pravkar dobila novo stre-
ho, je ena najstarejših Mari-
jinih božjih poti, Jožef II jo 
je leta 1782 ukinil, čez 200 
let pa jo je na pobudo škofa 
Leniča ponovno obudil 
tedanji župnik Štefan 
Babič. Od leta 1983 dalje je 
tako na Veliki šmaren v 
Lescah vsakoletna slovesna 
romarska maša. Ob prisot-
nosti okoliških župnikov je 
maševal domači župnik 

Gregor Šturm. Po maši je 
bilo na župnijskem vrtu 
srečanje faranov in romar-

jev od drugod. Postregli so 
jih z okusnim golažem in 
drugimi dobrotami.

Farni praznik v Lescah
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VVaabbiimmoo  oottrrookkee   ,,   ddaa   ssee   pprriiddrruužžii jjoo   vvaaddbbii   vv   nnaašš ii   AAllppsskkii   ššooll ii .. 

 
SPLOŠNA TELESNA VADBA   
 

 Poteka v telovadnicah osnovnih šol Radovljica,Begunje,Lipnica in Žirovnica od septembra do junija    
 za otroke stare od 4. let do 9. let 
 2 x tedensko splošna telesna vadba po 1,5 ure  + sobote po dogovoru 

          
   športne in elementarne igre,igre z žogo,rolanje,kolesarjenje 
 pohodništvo,gimnastika,koordinacija,ravnotežje 
 atletika,osnovni elementi akrobatike,smučarska telovadba  

 

                         PRIJAVE :  prijave in več informacij na  www.radski.si 
Z vadbo bomo pričeli po urniku od 16.9. dalje 

* oš Begunje pričnemo 1.10. 
    Info.tel.: 041 647 973 ( Bojan ) 
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VAbIMO OTROkE, DA SE pRIDRuŽIJO  
VADbI V NAšI ALpSkI šOLI.

SPLOŠNA  
TELESNA VADBA  
Poteka v telovadnicah osnovnih šol  
Radovljica, Begunje, Lipnica in Žirovnica  
od septembra do junija   
  za otroke, stare od 4 do 9 let
    2 x tedensko splošna telesna vadba po  

1,5 ure  + sobote po dogovoru

PRIJAVE:  
prijave in več informacij  
na www.radski.si

Z vadbo bomo pričeli  
po urniku od 15. 9. dalje.

InfoRmAcIJE na tel.:  
041 647 973 (Bojan)
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Peter Kolman

Na letošnjo četrto Begunj-
sko avanturo, ki so jo prip-
ravili 22. avgusta, je Turisti-
čno društvo Begunje priva-
bilo sedemdeset udeležen-
cev, ki so se podali na zani-
mivo in atraktivno pot, na 
kateri so se pomerili v raz-
ličnih spretnostih in spoz-
navanju Begunj in okolice. 
Prireditev, namenjena 
rekreaciji, zabavi in nabira-
nju novih znanj, se je zak-
ljučila s skupnim družen-
jem ob podelitvi nagrad 
najboljšim.

Zabavno na  
Begunjski avanturi
Letos se je na pot, na kateri so se pomerili v različnih spretnostih ter 
spoznavanju Begunj in okolice, odpravilo sedemdeset udeležencev.

Zbiranje udeležencev pred začetkom avanture

Tudi gasilske spretnosti so prišle prav. S skupnimi močmi na pomoč gozdarjem

Le kje se skriva kozorog? Le kdo bo namolzel več mleka?
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Jože Košnjek

Blizu šest tisoč ljubiteljev 
Avsenikove glasbe iz Slove-
nije in Evrope pa tudi iz 
dežel na drugi strani oceana 
je med 21. in 23. avgustom v 
Begunjah uživalo ob poslu-
šanju Avsenikovih skladb, ki 
jih je v različnih priredbah 
izvajalo več kot 300 glasbe-
nikov, pevcev in plesalcev iz 
Slovenije in tujine. Na odru 
prostornega šotora nasproti 
Gostilne Avsenik so godci in 
pevci izvajali največje uspe-
šnice bratov Slavka in Vilka, 
tako starejše in redkeje sliša-
ne kot mlajše. To je bil 
enkraten spomin na julija 
umrlega začetnika narod-
no-zabavne glasbe Slavka 
Avsenika. Zato je bil njegov 
valček Spomin, napisan leta 
1957, uvodna skladba prvega 
festivalskega večera. Festival 
je bil tudi 60. obletnica nas-
tanka polke Na Golici, ki je v 
skoraj 600 aranžmajih naj-

pogosteje izvajana Avseni-
kova viža. Slišimo jo povsod. 
Begunjski glasbeni dogo-
dek, ki je nastal po zamisli 
in v organizaciji najmlajše-

ga Slavkovega sina Gregor-
ja, je bil tudi praznik veselja, 
saj je želel pokojni Slavko 
med ljudmi trositi veselje in 
narodni ponos. 

Ansambel Saša Avsenika, 
ki se mu je na odru pridru-
žil s kitaro tudi Gregor 
Avsenik, je bil osrednji 
gost festivala. Sašo Avse-
nik se je skupaj z Betko 
Šuhelj Mikolič dobro vživel 
tudi v vlogo voditelja. Da je 
Avsenikovim glasba polo-
žena v zibel, potrjujeta tudi 
Gregorjeva hči Monika in 
Blaž Avsenik, sin Slavka 
Avsenika mlajšega. Moni-
ka se je predstavila kot pev-
ka, Blaž pa v vlogi džezov-
skega pianista. Med občin-

stvom so bili številni znani 
glasbeni obrazi. Iz ameriš-
kega Clevelanda pa je pri-
šel v Begunje celo legen-
darni Tony Petkovšek, sin 
slovenskih staršev, največji 
ambasador polke, organi-
zator obiskov Američanov 
v Sloveniji in voditelj glas-
bene oddaje na Radiu Cle-
veland. Zanj sta Slavko 
Avsenik in njegova glasba 
nekaj vrhunskega. Povedal 
je, da prihaja vsako leto v 
Slovenijo in da bo tako, če 
bo le zdravje omogočalo, 

tudi naprej. Tudi tokratni 
obisk Begunj ni bil njegov 
zadnji.
Avsenikova glasba bo zaradi 
takih prireditev, kot je Festi-
val, glasbenih večerov in 
različnih glasbenih delav-
nic, ki jih uresničujejo na 
Slavkovem domu v Begun-
jah, živela še naprej. Postala 
je ljudska, ker seže do vsake-
ga srca. V tem je njen čar. 
Premisleka vredna pa je ide-
ja o ustanovitvi Avsenikove-
ga muzeja po vzoru muzeja 
ansambla The Beatles.

Čast Slavku Avseniku  
in njegovi Golici
Tridnevni Festival Avsenik v Begunjah je bil imenitna predstava Avsenikove 
glasbe, spomin na pokojnega Slavka Avsenika in potrditev, da je treba to 
glasbo negovati.

Sašo Avsenik je bil s svojim ansamblom in očetom Gregorjem osrednji glasbeni gost 
festivala. Izkazal se je tudi kot voditelj prireditve. / Foto: Gorazd Kavčič

Tony Petkovšek, slovenski 
rojak iz Clevelanda, veliki 
ljubitelj polk in oboževalec 
Avsenikove glasbe. Letos je 
del obiska domovine svojih 
staršev namenil tudi 
begunjski prireditvi. 

Viža Na Golici – 
pravijo, da se Slavko 
nikoli ni povzpel na 
njen vrh, njej v čast pa 
je napisal enkratno 
skladbo – spremlja 
Slovence povsod po 
svetu. V četrtek, 27. 
avgusta, so jo zavrteli 
v športni dvorani v 
glavnem 
kazahstanskem mestu 
Astana, ko je naša 
judoistka Tina 
Trstenjak prejela zlato 
kolajno na svetovnem 
prvenstvu v judu!
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Alenka Bole Vrabec

Napoved Domna Marinčiča, 
ki je umetniški direktor fes
tivala že deveto leto, da se 
34. Festival Radovljica zače
nja 6. avgusta 2016, doka
zuje, kako globoke in pre
mišljene glasbene temelje 
ima Društvo ljubiteljev stare 
glasbe Radovljica. 
Marija Kolar, predsednica 
Društva ljubiteljev stare 
glasbe Radovljica, je tudi 
letos zadovoljna s progra
mom in odzivom občinstva. 
Njena pričakovanja so bila, 
kot pravi, tako dosežena kot 
tudi presežena.
"Vsak koncert zase je bil 
doživetje, tako v baročni 
dvorani kot tudi v obeh cer
kvah, v Radovljici in Aderga
su. Čeprav smo festival v 
»majhnem« mestu, se je 
med posamičnimi ansambli 
in solisti širil in se še širi 
glas, kako imenitno je na
stopati v Radovljici, kjer teče 
organizacija kot po maslu. 
To je za nas velik kompli
ment, se pravi, da znamo 
glasbenikom, ki so znani po 
vsem svetu, ustvariti vzduš
je, v katerem jim odpade vse 
razen skrbi za njihov nas
top. Prevozi na letališče in z 
letališča, nekateri se pripel
jejo le dan pred nastopom in 
naslednji dan že odpotujejo, 
drugi ostanejo kakšen dan 
več, urejeno bivanje, vaje 
pred nastopom, tiskanje 

besedil, pa še bi lahko našte
vala ¼  Res je, poskrbimo za 
vse ¼  V »zaodrju« nas je kar 
nekaj, treba je pohvaliti mla
de, vse po vrsti, še posebej 
pa Jara Ješeta, ki skrbi za 
umetnike pred nastopom. 
Moramo se zahvaliti tudi 
obema župnikoma Andreju 
Županu v domačem mestu 
in Slavku Kalanu v Aderga
su. V šali lahko rečem, da 
delujemo kot švicarska ura, 

ki jo poženemo enkrat na 
leto."
Tisti, ki mehanizem sproži, 
pa je umetniški direktor 
Festivala Domen Marinčič, 
o katerem Kolarjeva odločno 
zatrdi, da je nenadkriljiv. 
"Kot izjemen poznavalec 
glasbe, sam tudi umetnik, 
dobro pozna evropsko glas
beno sceno in ima tudi veli
ko prijateljev med glasbeni
ki, ki jim je umetniška pod

stat stara glasba. Zato so 
tematike posamičnih veče
rov premišljeno izbrane in 
trdno določene. Je zvečine 
tudi avtor prevodov posami
čnih pesmi, saj gre po nava
di za petje v starih jezikih. 
In če napove 34. Festival 
Radovljica, to pomeni, da je 
program določen, da se bo 
kolo priprav za prihodnji 
festival s septembrom zače
lo vrteti." 

Izpolnjeni visoki cilji
V nedeljo, 23. avgusta, se je z vrhunskim nastopom ansambla Sequentia zaključil 33. Festival 
Radovljica. Letos izjemno pester spored od odkritja marsikatere glasbene neznanke od 9. stoletja 
naprej do mogočnega Johanna Sebastana Bacha. 

Vsi glasbeniki brez izjeme hvalijo, kako primerna je baročna dvorana za to zvrst glasbe in 
kako dobro in živo zna prisluhniti radovljiško občinstvo. / Foto: Jana Jocif, Festival Radovljica

Društvo La Casa de Kamna je 20. avgusta v Mežnariji orga-
niziralo razstavo likovnih del domačega umetnika Toneta 
Kavčiča, ki je tako prvi, ki razstavlja v prostorih kamnogori-
ške mežnarije. Razstava, ki jo je umetnik naslovil s pomen-
ljivim naslovom Odstiranja, predstavlja njegova najnovejša 
dela, ki so nastala v olju. 

Odstiranja, prva razstava v Mežnariji

Tone Kavčič

Brezjan Filip Zdravko Zupan, ki živi sam, brez bližnjih soro-
dnikov, je bil pretekli teden, ko je praznoval 50. rojstni dan, 
prijetno presenečen, ko ga je gvardijan frančiškanskega 
samostana pater dr. Robert Bahčič s svojimi sobrati povabil 
na kosilo v samostansko obednico. Filip je užival v družbi 
frančiškanov. Drug drugemu so si imeli povedati marsikaj 
zanimivega. Kot se za tako priložnost spodobi, so frančiška-
ni Filipu podarili tudi jubilejno torto. Kako malo je treba, da 
čisto običajen dan postane srečen dan! 

Kosilo in torta za Filipa

Jubilant Filip in gvardijan dr. Robert Bahčič. 
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Marjana Ahačič

V začetku poletja je na pobu
do občine Ljudska univerza 
Radovljica prevzela upravlja
nje Čebelarskega razvoj
noizobraževalnega centra in 
začela z intenzivnimi aktiv
nostmi na vseh področjih. 
Uredili so medoviti vrt, ozna
čili medovite trajnice, očistili 
satnišnico, uredili opozorilne 
in usmerjevalne table. Ker je 
bila turistična sezona na viš
ku, so pripravili zgibanke v 
petih različnih jezikih, živah
no pa je bilo tudi v predaval
nici, ki je na voljo tudi večjim 
skupinam za predavanja, 
seminarje in podobne dogod
ke. "Zadovoljni smo, da smo 
vzpostavili dobro sodelovan
je s Čebelarskim društvom 
Radovljica, Čebelarsko zve
zo Gorenjske in Čebelarsko 
zvezo Slovenije, ki imajo v 
stavbi svoje prostore. Ne gle
de na spremembo upravljav

ca se zavedamo, da je 
ČRICG namenjen vsem 
gorenjskim čebelarjem, zato 
želimo prisluhniti njihovim 
željam in potrebam," pou
darja direktorica Ljudske 
univerze Mateja Rozman 
Amon.

"Ponudbe za ogled centra 
smo poslali tudi turističnim 
agencijam za enodnevne 
izlete. Z Zavodom za turi
zem Radovljica pa smo zače
li snovati čebelarski dan, 

kjer je namen povezati 
ponudnike čebelarskega 
turizma in s tem celostno 
predstaviti čebelarstvo na 
Gorenjskem. Pri tovrstnih 
projektih bomo sodelovali 
tudi s Čebelarskim muze
jem. Skratka, naša vizija je, 

da bi naredili še več v smeri 
čebelarskega turizma, ki je 
posebnost Slovenije in ki 
zaradi naše dolge čebelarske 
tradicije turistu predstavlja 
edinstveno izkušnjo," trenut

ne aktivnosti pojasnjuje dire
ktorica Rozman Amonova.
Za jesen po opravljenem 
servisu načrtujemo zagon 
izdelave satnic za vse čebe
larje, ki prav tako lahko kori
stijo točilnico medu za svoj 
med. Delo centra je mogoče 
spremljati na spletni strani 
www.cricg.si, na kateri lah
ko med drugim izveste, da 
se bosta jeseni tam začeli 
trije brezplačni programi in 
sicer Zeliščna psihoterapija, 
Preprosta in naravna kuhin
ja z Matejo Reš ter Poslikava 
panjskih končnic za odrasle. 
Prijave v programa spreje
majo na cebelarski.center@
gmail.com ali preko telefona 
031 628 499. Trenutno pa 
se intenzivno pripravljajo na 
Festival medu in Dan medu 
v kulinariki, ki bo v soboto, 
19. septembra, in na katere
ga še prav posebej toplo 
vabijo domačine in okoliške 
prebivalce.  

Prihaja bogata čebelarska jesen
To poletje so uredili medoviti vrt, označili medovite trajnice, očistili satnišnico, uredili opozorilne in 
usmerjevalne table. Pripravili so tudi čebelarsko učno in razgledno pot v Gorjah, v predavalnici pa 
zanimiva predavanja. Osrednji jesenski dogodek bo festival medu v soboto, 19. septembra.

Vsebinsko delo v Čebelarskem centru vodi 
čebelarka Danijela Ambrožič s Sela pri Bledu, ki 
se je že prej dokazala pri delu v čebelarskem 
turizmu. Z možem čebelarita s 50 čebeljimi 
družinami, doma pa sta ustvarila čebelarski 
turizem, ki je bil s strani ČZS proglašen za 
najboljši čebelarski turizem 2012 in ocenjen kot 
odličen ponudnik čebelarskega turizma. 
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V soboto, 5. septembra, bosta ob 19. uri v Kavarni Vidic na 
Linhartovem trgu v Radovljici Boštjan Soklič in Andrej Kokot 
v sklopu dogodkov pod skupnim imenom Zaigrajmo pesni-
ke tokrat predstavila Simona Jenka, prvega slovenskega 
hipija, kot ga imenujeta. Pod precej provokativnim naslo-
vom se skriva tudi provokativno življenje tega slovenskega 
pesnika, pravita tvorca dogodka, ki sta si tudi sama izbrala 
takšen pristop in obljubljata, da bosta pesnikovo življenje in 
delo odstirala na povsem nestandarden način. Tako, kot 
smo ju bili pri tem projektu vajeni doslej.

Zaigrajmo pesnike – tokrat Jenko

Ivanka Korošec

Eva Hribernik je v Veroni 
zaključila študij operne 
režije na Accademia per 
l’Opera Italiana, trenutno 
pa zaključuje specialistični 
študij glasbene terapije na 
Akademiji za glasbo v 
Veroni. Vodi Kulturno 
umetniško društvo Theat-
rum Mundi, ki z različnimi 
glasbeno-gledališkimi pro-
jekti uspešno deluje v slo-
venskem kot tudi v medna-
rodnem kulturnem prosto-
ru. 
Cilj delavnice, ki jo je vodi-
la Eva Hribernik, je izbolj-
šanje posameznikovega 
notranjega počutja, kar 

posledično vodi do boljšega 
fizičnega in duševnega 
zdravja. 
Na vprašanje, kako da se je 
lotila tega prav posebnega 
študija, je odgovorila: 
»Glasba in gledališče sesta-
vljata mozaik mojega živ-
ljenja na prav poseben 
način. Ob vseh izkušnjah, 
pridobljenih tako na glas-
benem kot gledališkem 
področju, se je v meni pre-
budila ljubezen do operne 
umetnosti. Svojo umetniš-
ko pot nadaljujem v Italiji, 
v deželi, kjer je opera roje-
na. 
Danes je usmerjena predv-
sem v uprizoritve opernih 
predstav in v samem upri-

zoritvenem procesu pogos-
to pozabimo na “zdravilno” 
moč glasbe. Prav ta poten-
cial glasbe se mi zdi ključ-
nega pomena. Glasba je 
frekvenca, ki zavibrira v 
poslušalcu in vpliva na nje-
govo počutje. Glasbena 
terapija je moja vzporedna 
profesionalna pot in hkrati 
dopolnjujoča dejavnost 
operni režiji. Na specialisti-
čni študij glasbene terapije 
sem se vpisala z namenom, 
da bi glasbo približala lju-
dem na drugačen način in 
njeno moč delila s tistimi, 
ki jo najbolj potrebujejo. 
Svojo umetniško pot bom 
nadaljevala tako v Italiji kot 
v Sloveniji.«

Glasba – most do zdravja
Združenje Humana je pripravilo delavnico o glasbeni terapiji, ki jo je vodila Eva Hribernik. Mlada in 
uspešna Radovljičanka je diplomirala na Akademiji za gledališče, radio, film in televizijo Univerze v 
Ljubljani in deluje kot gledališka in operna režiserka.

Eva Hribernik

Kaja Beton

Letošnja, 15. slikarska kolo-
nija, posvečena domačinu 
Matevžu Langusu, je bila 
rekordno obiskana, morda 
tud zato, ker je organizator 
srečanje slikarjev prestavil s 
prve septembrske na zadnjo 
avgustovsko soboto. Tako so 
imeli slikarji po srečaju še 
nekaj dni časa za dokončan-
je svojih del, ki jih bodo 
danes zvečer v Domu Kraja-
nov v Kamni Gorici z osred-
njo proslavo ob krajevnem 
prazniku postavili na ogled. 
Spremembe je bila vesela 
tudi dolgoletna udeleženka 
kolonije Janka Vidmar, saj 
slikarjem tako ostane dovolj 
časa tudi za druženje v vasi.
Krajevni praznik Kamne 
Gorice se nadaljuje ta konec 
tedna s prireditvami za vse 
generacije. Danes poleg 
večerne proslave že dopol-
dne skupaj ustvarjajo slikar-
ji, dijaki in uporabniki vars-
tveno-delovnih centrov 

Gorenjske, popoldne pa 
bodo športno igrišče zasedli 
gasilci iz Lipniške doline. 
Sobota bo kot vsako leto naj-
bolj pisana. Ustvarjalno 
dopoldne bodo oblikovali 
mladi domačini z delavnica-
mi risanja in slikanja na raz-
lične podlage. Na športnem 
igrišču bo turnir v prstome-
tu, popoldne pa Langusov 
tek za otroke in odrasle. 
Odrasli bodo tekli ob 17. uri 
po novi, 5-kilometrski trasi 
iz Kamne Gorice po poteh 
proti Pustemu gradu in 
nazaj v vas. Zvečer bo na 
športnem igrišču družabno 
srečanje, v nedeljo pa sledi 
še tradicionalni pohod. V 
bogatem programu Langu-
sovih dni krajevna društva 
vabijo še na voden ogled 
vasi, ogled Mežnarije, na 
gledališko predstavo ter na 
literarni večer v Mežnariji, 
zaključni dogodek pa bo 
koncert MePZ Lipnica s pri-
jatelji v soboto, 12. septem-
bra.

Langusovi dnevi
Preteklo soboto je med kamnogoriškimi hišami 
slikalo 33 slikarjev Langusove slikarske kolonije. 
Navdih so jim bile stare fužinarske hiše, 
kovačnice, cerkev sv. Trojice ter tudi zelena 
narava.

Marjana Ahačič

Razstava na panojih je na-
stala na podlagi prve kroni-
ke tovarne Elan, ki jo je leta 
1955, ob 10. obletnici usta-
novitve podjetja, sestavil in 
uredil Slavko Knafelj, pojas-
njuje avtor razstave Jure 
Sinobad. "Povečave repro-
dukcij iz kronike smo pri-
pravili ob podpori in z dovo-
ljenjem naše sodelavke 
Alenke Potočnik, hčerke 
Slavka Knaflja, in družine 
Finžgar. V zeleni karton 
vezana knjižica, ki je bila 
izdana 23. septembra 1955 v 
Begunjah, meri 22 cm x 16 
cm in obsega 61 paginiranih 
strani. Na naslovni strani 
lahko preberemo, da je na-
stala »na osnovi razpoložlji-
vega arhiva in ustnih izročil 

ter s pomočjo direktorja 
podjetja Rudija Finžgarja".
V radovljiški knjižnici so 
veseli, da so uspeli ohraniti 
del zgodovine, zapisan v 
Elanovih publikacijah Naša 
smučina in Smučina Elan. 
Zagotovili so namreč, da so 
vse publikacije v kranjski 
mestni knjižici digitalizirali 
in uvrstili v digitalno knjiž-
nico, kjer so na naslovu 
www.dlib.si na ogled vsem, 
ki jih zanima del še ne tako 
zelo oddaljene zgodovine. 
"Slavko Knafelj, doma z 
Brezij na Gorenjskem, je bil 
v Elanu zaposlen od 21. 6. 
1949 do upokojitve leta 
1989, torej polnih 40 let. 
Delovno pot v Elanu je začel 
kot skladiščnik, nato je na-
predoval v materialnega 
knjigovodjo in kasneje po-
stal vodja planskega oddel-
ka, kjer je ostal kar 17 let. 
Od prvega dne službovanja 
v Elanu se je ukvarjal tudi z 
internim informiranjem in 
leta 1968 postal organizator 
samoupravljanja in infor-
miranja. Urejal je več tovar-
niških glasil, prvo številko 
“Naše smučine” je izdal že 
leta 1961. V 28-ih letih je 
uredil 320 številk Naše 
smučine in Smučine Elan, 
481 številk Tedenskega 
poročevalca in 137 številk 
Internih informacij, sodelo-
val je tudi pri izdajanju Sin-
dikalnega poročevalca. V 

tovarni je organiziral različ-
ne obiske, proslave, shode 
in druge prireditve, sodelav-
cem je pisal pesmi in govo-
re ob jubilejih in drugih pri-
ložnostih. Leta 1983 je pos-
tal član Društva novinarjev 
Slovenije. Slavko Knafelj je 
do svoje upokojitve priprav-
ljal in urejal vse jubilejne 
kronike tovarne Elan. “Kro-
niko 1945–1955” je v sodelo-
vanju s takratnim direktor-
jem Rudijem Finžgarjem 
napisal leta 1955, ob 10. 
obletnici podjetja," Slavka 
Knaflja po članku, objavlje-

nem leta 1989 v Smučini 
Elan, opisuje Jure Sinobad. 
Pri oblikovanju knjižice, na 
osnovi katere je nastalo gra-
divo za razstavo, mu je 
pomagal javnosti predstaviti 
precej bolj poznani Rudi 
Finžgar. 
"Rudiju Finžgarju in Slavku 
Knaflju ni potrebno postav-
ljati bronastih spomenikov. 
Njuni spomeniki so njuna 
dela; Slavkovi so na ogled na 
dLib-u, Rudijevi pa vijugajo 
po smučiščih Slovenije in 
sveta," še pristavlja avtor 
razstave.

Elanovci so praznovali 
delovno
Elanovci so praznovali delovno, so naslovili razstavo, ki so jo v okviru projekta Domoznanski 
september pripravili v radovljiški Knjižnici A. T. Linharta. Posvečena je 70-letnici ustanovitve tovarne 
Elan, avtor Jure Sinobad pa jo je oblikoval na podlagi gradiva iz kronike, ki jo je ob 10. obletnici 
ustanovitve podjetja s pomočjo tedanjega direktorja Rudija Finžgarja sestavil in uredil Slavko Knafelj.

Izvirnik, za katerega Jure Sindobad pravi, da "je bil pred 
šestdesetimi leti natisnjen v ponos in veselje Elanovcev, 
danes pa predstavlja dragocen zgodovinski dokument", 
hrani Alenka Potočnik, hčerka Slavka Knaflja in sodelavka v 
Knjižnici A. T. Linharta, ki je prijazno dovolila 
reproduciranje navedenega gradiva v celoti.

Slavko Knafelj 
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Šport, zanimivosti

Taša Sterle Polak

Tiranozaver v Mišačah (vsaj 
malo) prestraši še tako pogu-
mnega kratkohlačnika, never-
jetne podrobnosti pa vam 
celo izdajo, da so tudi največji 
plazilci nekoč imeli težave s 
kariesom. A to je poleg osmih 
drugih dinozavrov, sfinge in 
piramid, Stonehenga, bobnov 
in kipov z Velikonočnih oto-
kov samo en eksponat, ki si 
ga lahko ogledate v parku 
Dino Universe. 
Na idejo dinozavrskega par-
ka so prišli trije kolegi, ki so 
se spraševali, kaj narediti s 
prostorom, na katerem so 
bili včasih konji. »Domislili 

smo se dinozavrskega par-
ka, ker ga v Sloveniji praktič-
no ni, razen v arboretumu 
Volčji Potok, kjer imajo 
občasne razstave,« je pojas-
nil Janez Žlebir. Skupaj z 
Nikom Jakljem, Milanom 
Miličevičem, Salem Ivanovi-
ćem ter v sodelovanju s 
scenskimi delavci iz Srbije 
(Skills Divison) in Američa-
nom, ki pri izdelavi tovrst-
nih eksponatov deluje v 
Hollywoodu, v Sloveniji pa 
se jih je lotil v času svojega 
dopusta, so ustvarili natanč-
ne replike eksponatov in 
izumrlih vretenčarjev. Ker 
pa dinozavri niso mehanot-
ronični, so v parku vzposta-

vili še brezžični internet, na 
katerega se obiskovalci lah-
ko povežejo s svojimi pame-
tnimi telefoni in si ob vsa-
kem eksponatu pogledajo 
kratek film.
Obisk parka, ki je svoja vrata 
odprl 1. julija letos, odprt pa 
bo ostal vse do konca sep-
tembra, je bil dober, je ocenil 
Žlebir. Težave jim povzroča-
jo le usmerjevalne table, ki 
jih ne smejo postaviti, in dej-
stvo, da jim lokacija ne omo-
goča postavitve kakšne resta-
vracije. »Zato iščemo zemlji-
šča bliže Bleda,« je dodal 
Žlebir. Čeprav poskusno 
obdobje še vedno teče, je bilo 
na vhodu moč naleteti na 

hudo gnečo. Največ je bilo 
družin z majhnimi otroki, ki 
ugotavljajo, da v Mišačah 
nimajo cirkusa, temveč 
dejansko poučen park.
Pri maketi osončja si bodo 
otroci lahko končno pred-
stavljali, kako so po vrsti raz-
vrščeni planeti, prihodnje 
leto pa jim bodo poskušali 
pokazati še prerez Zemlje in 
kako so nastali kontinenti. 
»Trenutno imamo devet 
dinozavrov, dodali pa bi jih 
radi še šest. V prihodnje 
upamo, da bodo imeli tudi 
predstavo, v okviru katere se 
bo nekdo oblekel v dinozav-
ra in tekel okoli otrok,« je 
pojasnil Žlebir.

Med dinozavri na Mišačah
Izredno poučen park zahteva sodelovanje med starši in otroki, ki namesto vodenega ogleda 
izpolnjujejo križanko, njihov trud pa je nazadnje poplačan z nagrado.

Stonehenge v Mišačah je postavljen točno tako kot tisti v 
Veliki Britaniji.

V Mišačah stoji največji tiranozaver v Evropi.

V času svetovnega prvenstva v Kazanu je v Kranju potekalo 
letno odprto prvenstvo v plavanju v 50-metrskem bazenu. 
Zadnja prava preizkušnja za slovenske plavalce v poletni 
sezoni. Zaradi prej omenjenega prvenstva v Rusiji je kranj-
ska tekma potekala brez slovenskih reprezentantov. Plavalni 
klub Gorenjska banka Radovljica je bil prikrajšan sodelova-
nja Anje Klinar, najboljše slovenske plavalke v Kazanu, ki je 
bila tam dvakrat deseta in enkrat deveta, ter Roberta Žbo-
garja. V Kranju je nastopila Špela Perše, ki se je v Kazanu 
merila v daljinskem plavanju na 5 in 10 km. Pobližje si 
poglejmo radovljiške uvrstitve v Kranju na stopničke v abso-
lutni konkurenci. S šestimi posamičnimi zmagami je navdu-
šila Tjaša Pintar. Najhitrejša je bila na 400 m prosto, 100 m 
prsno, 200 m mešano, 400 m mešano, 50 m prosto in 200 
m prsno. Ob tem je bila še dvakrat druga: 100 m prosto, 
200 m prosto. Štirikrat je na najvišjo stopničko stopil Žan 
Pogačar. Najhitrejši je bil na 50 m hrbtno, 200 m hrbtno, 
100 m hrbtno in 100 m delfin. Dvakrat je bil drugi, in sicer 
na 200 m delfin in 800 m prosto. Na 1500 m prosto je bil 
tretji. Špela Perše je bila dvakrat prva (800 m prosto, 1500 
m prosto) in druga na 400 m prosto. Na stopničke je stopi-
la še Ajda Teran, za tretje mesto na 400 m mešano. Najbo-
ljši rezultat je po točkah FINA dosegel Nejc Šimenko iz Pla-
valnega kluba Olimpija Ljubljana, 812 točk. 791 točk je bil 
vreden rezultat Tjaše Pintar, bila je četrta. Mesto nižje je bila 
s 789 točkami Špela Perše.

Plavanje

Za konec poletja v Kranju

Matjaž Klemenc

Pusto deževno vreme, prem-
raženi tekači. Nič kaj prijetno 
Odprto prvenstvo Gorenjske 
v atletiki. To so spomini na 
lansko atletsko tekmo v 
Radovljici. Letos je vse pote-
kalo z nasmeškom. Miting je 
minil praktično brez zaple-
tov, sončno, a ne preveč vro-
če vreme pa je nastopajočim 
nudilo dobre pogoje za uspe-
šno tekmovanje. Več kot 100 
atletov in atletinj se je borilo 
v različnih disciplinah, v raz-
ličnih kategorijah. Miting je 
bil mednaroden, saj so slo-
vensko konkurenco »zabeli-
li« še gostje iz Avstrije, Bos-
ne in Hercegovine in Bolga-
rije. Najstarejši živeči sloven-
ski olimpijec Marko Račič je 
bil gost na plavalnem mitin-
gu v Radovljici. Tudi tokrat 
ni manjkal, saj je atletika 
šport, s katerim je povezan 
vse življenje. 
Radovljiški atleti so vse bolj 
prepoznavni in tudi tokrat 
so kar nekajkrat posegli po 
stopničkah. Pobližje si 
poglejmo uvrstitve med 
prvo trojico v posameznih 
kategorijah. Mlajši mladin-
ci: Matic Silič – prvi v skoku 

v višino. Mlajše mladinke: 
Lara Krnc – prva v skoku v 
daljino, druga v teku na 200 
m, Trina Praprotnik Malej 
– tretja v skoku v daljino, 
tretja v teku na 200 m, Nika 
Ponikvar – prva v teku na 
200 m. Pionirji U-16: Žan 
Baškovč – prvi v metu diska, 
Nace Gosnik – drugi v metu 
diska, Aiden Franko – prvi v 
skoku v daljino. Pionirke 
U-16: Neja Omanovič – prva 
v troskoku. Pionirke U-14: 
Patricia Šolar – prva v metu 
krogle z državnim rekor-
dom 13,44 m, Neža Fister – 
tretja v skoku v daljino. Pio-
nirji U-12: Andraž Bizjak – 
prvi v teku na 200 m, drugi 
v skoku v daljino, Egon 
Mandelc – drugi v teku na 
60 m, drugi v vortexu, Mark 
Bizjak – drugi v teku na 60 
m, Aleksej Špiler – drugi v 
teku na 200 m, Maks Man-
delc – tretji v vortexu. Pio-
nirke U-12: Eva Pačnik – 
prva v skoku v daljino. 
»Prireditev, ki smo jo orga-
nizirali, samo daje še večjo 
prepoznavnost radovljiške-
mu atletskemu klubu. Str-
mimo k temu, da vsako leto 
organiziramo dvoje, troje 
tekmovanj. Letos smo orga-

nizirali le to tekmo. Vesel 
sem, da je udeležba preko 
sto atletov in atletinj, med 
njimi nekaj tujcev. Pogoji za 
tek in druge atletske disci-
pline so bili odlični. Tako 
lahko mirno rečem, da je za 
nami lepa atletska priredi-
tev,« je »tekmo« ocenil 
predsednik Atletskega kluba 
Radovljica Zvone Prezelj in 
se ozrl v preteklost in tudi v 
prihodnost. »V sezoni 
2014/2015 smo nekje dose-
gli pričakovane rezultate in 

številne uspehe. Enega takih 
smo dosegli danes, državni 
rekord v metu krogle Patri-
cie Šolar v kategoriji U-14. 
Na državnih prvenstvih je 
bilo kar nekaj uvrstitev na 
stopničke. Imeli smo tudi 
nekaj tekmovalcev, ki so 
sodelovali na reprezentanč-
nih akcijah. Bližnja akcija, 
na kateri pričakujemo naše 
tekmovalce v reprezentanci, 
kategorija U-16, je v septem-
bru. V novi sezoni si želimo 
storiti še korak višje.«

Vreme tokrat z atleti
Zanimivi atletski dvoboji, dobra organizacija in sončno vreme so tokrat obeležili Odprto prvenstvo 
Gorenjske Radovljica 2015 v atletiki.

Nov državni rekord Patricie Šolar v metu krogle v kategoriji 
pionirke U-14

Peter Kolman

Los Angeles je od 25. julija 
do 2. avgusta gostil 7500 
športnikov, 10 tisoč trener-
jev in 30 tisoč prostovoljcev 
iz 165 držav v okviru medna-
rodnega športnega progra-
ma, ki deluje v prepričanju, 
da osebe z motnjami v duše-
vnem razvoju ne glede na 
njihovo prizadetost lahko 
sodelujejo v različnih šport-
nih aktivnostih. Specialne 
olimpiade se je udeležilo 24 
športnikov in športnic iz 
Slovenije, ki so skupaj osvo-
jili osem zlatih, devet srebr-
nih in devet bronastih 
medalj. Naši športniki so 
tekmovali v atletiki, plavan-
ju, kolesarjenju, namiznem 
tenisu, balinanju in nogo-
metu.
Jan Lukanič, učenec OŠ 
Antona Janše Radovljica, je 
po cestah Long Beacha kole-
saril na 10, 15 in 25 km in na 
tekmovanju na 25 km osvojil 
bronasto medaljo. Na 10-kilo-
metrski preizkušnji je bil 5., 
na 15 kilometrih pa 7. Anita 
Močnik (CUDV Matevža 
Langusa Radovljica), vključe-

na v program VDC Radovlji-
ca, je tekmovala v plavanju. 
Na 100 m prosto je dosegla 
5. čas, na 200 m prosto pa 3. 
mesto. Skupaj z ostalimi 
sotekmovalci je bila v štafeti 
4 x 100 m tretja. Boštjan 
Pipan (CUDV Matevža Lan-
gusa Radovljica), vključen v 
program VDC Radovljica, je 
z nogometno ekipo dosegel 
2. mesto. Katarina Šimbera 
(CUDV M. Langusa Radov-
ljica), vključena v program 
VDC Radovljica – enota Jese-
nice, pa je v judu dosegla 
odlično 2. mesto.
»Namen Specialne olimpia-
de niso zgolj športna tekmo-
vanja in rezultati, so tudi 
kraj in prostor, kjer se tek-
movalci pomerijo s sebi ena-
kimi in imajo možnosti za 
uspehe in poraze. So kraj, 
kjer se širita dobra volja in 
energija in vsi udeleženci te 
kraje zapuščamo z nasmeški 
na obrazih,« so poudarili 
ponosni spremljevalci naših 
športnikov. Specialni olim-
pijci tekmujejo pod geslom: 
Pustite mi zmagati, če ne 
morem zmagati, naj bom 
pogumen v svojem poskusu.

Uspešni z olimpiade

Letošnjih poletnih svetovnih iger Specialne 
olimpiade v Los Angelesu so se udeležili tudi 
tekmovalci gorenjske regije in se vrnili s petimi 
medaljami. 

Tekmovalci gorenjske regije so se iz Los Angelesa vrnili  
s petimi medaljami.
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Čeprav leška nogometna selekcija tekmuje na najvišjem 
nivoju, začnimo v vrhom vsake nogometne ekipe, člansko 
ekipo. V novi sezoni so odigrali dve tekmi in obakrat remizi-
rali. Na prvi tekmi so gostovali pri ekipi Brinje-Grosuplje. 
Čeprav so ostali brez izključenega vratarja Škrjanca in iz 
11-metrovke po prekršku dobili zadetek, so se znali pobrati 
in do polčasa so izid izenačili na 1:1 in s tem postavili kon-
čni rezultat. Ob gostovanju ekipe Jezero Medvode so šli 
Leščani v tekmo z velikimi apetiti. Po zaostanku 0:1 so nare-
dili preobrat, a na koncu so se morali zadovoljiti le s točko. 
Gostje so v 82. minuti izid izenačili za končnih 2:2. Selekciji 
U-17 in U-19, ki imata skupno lestvico, sta odigrali dve tek-
mi. Doma z Izolo in v gosteh s Svobodo. U-17 je obakrat 
igrala 0:0, U-19 pa so izgubili z Izolo z 0:2, proti Svobodi pa 
z 0:4. Selekcija U-15, ki nastopa v prvi ligi, je odigrala že 
štiri tekme. Na prvi tekmi doma z Brdi so imeli kar nekaj 
smole in tekmo izgubili z 0:2. Sledila sta dva visoka poraza. 
Doma jih je z 0:5 premagal Koper, v Domžalah pa so izgu-
bili z 0:4. Prejšnjo soboto je bil zgodovinski dan za leški 
nogomet, saj so varovanci trenerja Andreja Jožefa prišli do 
prve zmage. Doma so z 2:1 odpravili kranjski Triglav.

Nogomet

Zgodovinska zmaga proti Triglavu

Matjaž Klemenc

Za vami sta dve uvodni tek-
mi v sezoni 2015/2016.
"Zadovoljni smo le s tem, da 
smo obe tekmi zaključili z 
igralcem manj, a vseeno 
nismo izgubili. Videlo se je, 
da smo mlada, naivna in 
neizkušena ekipa. Vsaka 
točka je še kako pomembna, 
zato bomo te izgubljene toč-
ke še kako pogrešali. Škoda 
za domačo tekmo z Jezerom 
Medvode, kjer smo si po 
mojem zaslužili zmago."

Vrnimo se v lansko sezono. 
Ste bili zadovoljni z uvrstit-
vijo?
"Za večino igralcev je bila 
tretja liga novost. O ligi nis-
mo kaj dosti vedeli. V jesen-
skem delu nam je šlo dobro 
do tekme z Bledom, v katero 
smo šli, glede na trenutno 
uvrstitev na lestvici, kot 
popolni favoriti. Nehote 
smo mogoče že pred tekmo 
imeli v glavi, da bo zmaga 
zanesljivo naša. »Sosedi« so 
taktično odigrali zelo dobro. 
Vedeli so, po kaj so prišli v 
Lesce. Po tisti tekmi je šlo 
navzdol. Če gledam celotno 
sezono, sem sam več priča-
koval, saj je bil naš cilj uvrs-
titev v prvo polovico. Po dru-
gi strani je prvo leto najtežje 
in že sam obstanek je s tem 
tudi uspeh."

Dodobra ste spoznali 
Gorenjsko ligo, zdaj še tret-
jo Slovensko ligo. Razlika 
med ligama je verjetno kar 
velika?
"V tretji ligi moraš, če želiš 
biti uspešen, vsak dan dobro 
trenirati. Zelo pomembno je 
pripravljalno obdobje, saj 
moraš biti za ta nivo maksi-
malno pripravljen za vseh 
90 minut. Ne smem pozabi-
ti tudi na dobro psihično 
pripravo."

Vas je kakšna ekipa v 3. ligi 
še posebej navdušila?
"Na prvo mesto bi postavil 
Ilirijo, ki ima kvalitetno mla-
do ekipo. Všeč sta mi zasav-
ski ekipi Rudar Trbovlje in 

Zagorje, ki imata lepo igro in 
ob tem še zveste navijače."

Lanska prvouvrščena ekipa 
Zarica?
"Pri tej ekipi mi ni všeč to, 
da se igralci preveč menjajo. 
Podobno je v ostalih kranj-
skih klubih."

Kakšni so apetiti v letošnji 
sezoni?
"Večino ekip poznamo. 
Letos imamo zelo mlado 
ekipo, tako da so želje sredi-
na lestvice. V ekipi je kar 
nekaj novih igralcev, zato bo 
glavni problem uigranost 
ekipe."

Novost je tudi na trenerski 
klopi. Aleša Dolinarja je 
zamenjal Robert Peternelj.
"Novi trener nas zelo dobro 
pripravlja, a še vseeno nis-
mo na želenem nivoju. Všeč 
mi je, ker se da z njim pogo-
voriti. Veliko sodeluje z 
Andrejem Jožefom in drugi-
mi trenerji." 

Za vas je nekaj posebnega 
tekma z Bledom, kjer igra 
vaš brat Vojko.
"Res je. Pred tekmo Lesce : 
Bled je kar nekaj napetosti 
znotraj družine, sorodstva, 
med prijatelji. Sam dam to 
na stranski tir. Po tekmi 
seveda poraženec čestita 
zmagovalcu in lahko rečem, 
da ni pri enem ali pri dru-
gem nobene jeze ali nevoš-
čljivosti ob porazu."

Se spominjate svojih nogo-
metnih začetkov?
"Začel sem pri sedmih letih. 
Že prej smo otroci v vasi 
veliko igrali nogomet. V 
Naklo sem začel hoditi v 
osnovno šolo in tako sem se 
vpisal tudi v nakelski nogo-
metni klub."

Je prišlo kdaj do zasičenosti 
od nogometa?
"V obdobju, ko bi igral za 
kadete oz. mladince, sem 
prekinil s treniranjem 
nogometa. Ta »luknja« pri-

bližno treh let mi zdaj kar 
pozna. Ko sem se vrnil 
nazaj k nogometu, sem 
začel pri članih in preskok 
je bil kar težak. Naklo sem 
zamenjal za Lesce. V Les-
cah se je videlo, da imajo 
visoke ambicije tako s član-
sko ekipo kot z drugimi 
selekcijami. Ob tem so še 
zelo dobri pogoji za trening 
in dobra igralna površina za 
tekmo."
 
Pozicije, na katerih ste igra-
li?
"Ko sem bil mlajši, sem bil 
vedno krilni igralec ali napa-
dalec. Zadnjo sezono sem 
igral na poziciji levega bra-
nilca." 

Kaj vam najbolj ustreza?
"Vedno sem si želel igrati v 
napadu, saj tam lahko nap-
raviš največji vtis. Vseeno, 
tudi mesto v zadnji liniji, na 
desnem boku, mi je ustreza-
lo, saj sem imel možnost 
narediti višek, ob tem pa so 
mi soigralci pomagali, da so 
pokrili mojo pozicijo."

Je kakšen trener na vas 
naredil poseben vtis?
"V Naklem je name velik 
vtis naredil Jože Križaj, ki 
mi je naučil začetne nogo-
metne »korake«. V Lescah 
mi veliko svetuje soigralec z 
bogatimi nogometnimi 
izkušnjami Andrej Jožef. 
Dodal bi še prejšnjega tre-
nerja Aleša Dolinarja." 

Vaši prednosti sta zagotovo 
hitrost in močan ter natan-
čen strel. Kaj vam še manj-
ka?
"Manjka mi globina, pros-
tornost na igrišču. Želena 
pozicija je bila tudi sprednji 
vezni, a za to mesto mi 
manjka boljši pregled."

Kakšne cilje ste si postavili v 
nogometu?
"Zelo preprosto. Več mi 
pomeni, da sem prvi na vasi 
kot zadnji v mestu. Rajši 
igram tretjo ali Gorenjsko 
ligo, kot da bi drugo ligo 
spremljal s klopi."

Tri leta brez treninga
Letošnja članska ekipa Nogometnega kluba Šobec Lesce je zelo pomlajena. Boštjan Varl s svojimi 23-
leti spada med starejše in bolj izkušenejše nogometaše.

23-letni Boštjan Varl s Češnjice pri Kropi, nogometaš 
članske ekipe Šobec Lesce

Matjaž Klemenc

Po štirih tekmah za svetov-
ni pokal so se padalci ob 
koncu avgusta v Bolgarij 
merili za evropske naslove. 
Glavni trener Drago Bunčič 
se je odločil, da se bodo naši 
predstavniki merili le v sko-
kih na cilj, figurativne sko-
ke pa bodo izpustili, saj so 
jih premalo trenirali. Že v 
prvih skokih je bilo čutiti, 
da naša ekipa, tokrat so nas-
topili v postavi Peter Balta, 

Uroš Ban, Senad Salkič, 
Borut Erjavec, Matej Bečan, 
meri zelo visoko. Po šestih 
serijah je že kazalo, da ima-
jo zlato še v rokah, saj so 
imeli 6 cm prednosti pred 
Rusi in 9 cm pred Čehi. A 
kdor le bežno spremlja 
padalstvo, ve, kako zna biti 
nepredvidljivo. Sedma seri-
ja je bila za naše slabša, kar 
so izkoristili Rusi in se z 
našimi izenačili, Čehi pa so 
se približali le na 3 kazen-
ske centimetre. Slovenska 

peterica je zadnjo serijo 
odskakala odlično in evrop-
ski naslov je bil zasluženo v 
njihovih rokah. Na koncu 
so zbrali 21 kazenskih cen-
timetrov, drugi Rusi so 
imeli 24 kazenskih centi-
metrov, tretji Čehi pa še 
sedem centimetrov več. 
Piko na i je v posamični 
konkurenci dodal Senad 
Salkič, ki je s 5 kazenskimi 
centimetri postal podprvak. 
Naslova s 3 kazenskimi cen-
timetri se je veselil Rus 

Maksimov. Uroš Ban je bil 
četrti do peti (-7), Borut 
Erjavec šesti do deseti (-10), 
Peter Balta enajsti do petin-
dvajseti (-13) in Matej Bečan 
šestindvajseti (-14). V igri za 
kolajno je bila tudi Maja 
Sajovic, ki se je na koncu 
morala zadovoljiti s 6. mes-
tom s 17 kazenskimi centi-
metri. Zmagala je Čehinja 
Macichova z 8 kazenskimi 
centimetri. V mladinski 
konkurenci je bila Tanja 
Zdjelar šesta. 

Iz Bolgarije z zlatom in srebrom

TECH

TECH

TECH

V podjetju DaMa.Tech, d. o. o., na podlagi jasne strategije in 
ambicioznih ciljev dosegamo visoko rast obsega poslovanja,  
pri tem da več kot 70 odstotkov prodaje realiziramo izven Slove
nije, predvsem v Avstriji in Nemčiji. 
V DaMa.Tech, d. o. o., proizvajamo in prodajamo izdelke in storit
ve, ki temeljijo na združevanju znanja metalurgije ter strojne 
obdelave specialnih jekel. 

Iščemo nove sodelavce za naslednja delovna mesta: 

Vodja proizVodnje in skladišča (m/ž)
Pogoji: 
– visoka izobrazba na področju metalurgije ali strojništva,
–  najmanj 10 let delovnih izkušenj pri operativnem delu v  

proizvodnih obratih,
– dobro znanje angleščine ali nemščine; 

Tehnična prodaja (m/ž)
Pogoji: 
– višja ali visoka izobrazba s področja metalurgije ali strojništva,
– najmanj 3 leta delovnih izkušenj,
– dobro znanje angleščine ali nemščine; 

PriPravnik (m/ž)
Pogoji: 
–  absolvent magistrskega ali univerzitetnega študija  

metalurgije ali strojništva, 
– solidno znanje angleščine ali nemščine.

Če bi se želeli zaposliti v dinamičnem in inovativnem podjetju 
ter vas odlikuje inovativnost, samoiniciativnost ter dobra samo
organiziranost, vas vabimo, da se nam oglasite. 

Če se vam zdi naše podjetje oz. ponudba zanimiva, vas prosimo, 
da nam posredujete prošnjo za zaposlitev na mateja.mikec@
damatech.com. Če nas boste prepričali, vas bomo povabili na 
razgovor. 

DaMa.Tech, d. o. o.
Cesta Franceta Prešerna 63 
SI4270 Jesenice
www.dama-tech.com

Plavalni klub Gorenjska banka Radovljica že vpisuje nove 
člane, ki se v sezoni 2015/2016 lahko pridružijo različnim 
programom, kot so plavanje v času podaljšanega bivanja 
(dvakrat tedensko), osnovna šola plavanja v popoldanskem 
(dvakrat tedensko) in nadaljevalna šola plavanja v popol-
danskem času (trikrat tedensko). Z vadbo začenjajo 21. sep-
tembra.

Vpis v plavalni klub

Splača se biti naročnik 
Gorenjskega glasa
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Pokličite: 04/201 42 41  
ali pišite: narocnine@g-glas.si
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Praznovanja

Janko S. Stušek

Malokdo od Radovljičanov 
in širše okolice ne pozna 
drobnega, žilavega in vedno 
zagorelega moža, ki je še 
nedavno v poletnih večernih 
urah marljivo zalival občin-
ske gredice z rožami, še 
vedno pa ga lahko srečamo, 
ko teče ob cesti od Podvina 
proti Radovljici. To je Jaka 
Reš, upokojeni športni uči-
telj, še vedno športnik po 
duši in kmet po delovnih 
navadah. V začetku avgusta 
je praznoval osemdeset let. 
Znan je tudi po tem, da je 
bil oče pokojne Ruth Reš, 
maratonke, pisateljice, pre-
davateljice, kreatorke vrtov 
in parkov in znane po vzgoji 
rož na vrtnariji Reš. »Oči, 
hvala za gene, ki si mi jih 
dal,« je Ruth večkrat rekla 
očetu Jaki. In še res je; 
»športne« gene je dobila po 
očetu, »vrtnarske« pa po 
mami, in športne je predala 
sinu Mihu.
Jaka Reš je bil rojen v Moš-
njah, v šolo pa je hodil v 
Radovljici, ker je bila druži-
na med vojno iz Mošenj 
izseljena k stricu na Spodnji 
Otok. Izučil se je za mizarja, 
vendar ga je veselje do špor-

ta, še posebej atletike, prite-
gnilo, da je s sprejemnimi 
izpiti odšel na Visoko šolo 
za telesno kulturo (DIF) v 
letu 1960 in jo dokončal šti-
ri leta kasneje. Kot športni 
učitelj telesne kulture je naj-
dalj služboval v osnovni šoli 
Staneta Žagarja v Lipnici, od 
koder je šel tudi v pokoj in 
ga uživa v hiši, ki sta si jo z 
ženo Slavko zgradila v 
Radov ljici. 
Kot športnik smučar je Jaka 
Reš kar nekaj let tekmoval 
za Športno društvo Enotnost 
Ljubljana, kasneje tudi za 
ŠD France Prešeren Lesce 
in ŠD Gorje. Maratone pa je 
tekel tudi za časopis Gorenj-
ski glas. 
Čeprav je bil Jaka tekmova-
lec že v jugoslovanski repre-
zentanci za teke na smučeh 
in je tekmoval za Jugoslo-
vanski tekaški memorial po 
vsej Jugoslaviji od Dražgoš 
do Mavrovega, je najdaljše in 
najtežje maratonske teke na 
smučeh izvedel, ko je bil že v 
pokoju. Kar sedem "paspor-
tov" Wotldlopped z najtežji-
mi in najdaljšimi maratoni 
je že izpolnil in dobil sedem 
medalj Worldlopped. Za vsa-
ko medaljo je treba opraviti 
10 tekem. V osmem "paspor-

tu" pa mu manjka še eno 
tekmovanje za novo medal-
jo; predvideva, da ga bo 
izpolnil z norveškim, preko 
petdeset kilometrov dolgim 
maratonom Birkebeinerren-
net s ciljem v Lilehamerju. 
Bravo! Za vsako medaljo je 
še pogoj, da je tekmovalec en 
tek opravil »preko luže«, 
torej na Worldlopped teku v 
ZDA, Kanadi, Avstraliji ali 
na Japonskem.
Po številu medalj Worldlop-
ped z velikih smučarskih 
tekaških maratonov je prvi 
Slovenec. Naslednji ima 
doslej tri medalje. Kako veli-
ki maratoni so to, povedo 
številke: Vasalopped na 
Švedskem je preko 90 km 
dolg tek in ga je opravil že 
petkrat, med boljšimi v svoji 
kategoriji leta 2007, ko je bil 
med 16000 tekmovalci 
absolutno 3402. Ali leta 
2006, ko je tekel manj kot 
sedem ur. Petkrat je opravil 
tudi tek Marcialonga v Itali-
ji, dolg 70 km in z omeje-
nim številom tekmovalcev. 
Na največ tekmovanjih, 
smučarskih, spominskih, 
rekreativnih, gasilskih, 
vztrajnostnih, je bil Jaka v 
letu 2008, ko je s številko 
startal kar 51-krat. V jugoslo-

vanski smučarski tekaški 
reprezentanci se je udeležil 
svetovnega prvenstva v 
Zakopanih na Poljskem. 
Leta 2006 je osvojil zlato 
medaljo na svetovnem vete-
ranskem prvenstvu v nordij-
ski kombinaciji. Nikoli pa 
mu ni uspelo premagati 
interesov in lobijev, da bi se 
prebil v olimpijsko repre-
zentanco.
Jaka Reš še vedno teče. 
Nedavno je tekel na rekrea-
tivni tekmi z ribenskega 
mostu na Talež. Bil je najst-
arejši udeleženec. 
Jaka, naj vam zdravje služi, 
da bi še dolgo tekli, zase in 
drugim v spodbudo! Vse 
najboljše in srečno!

Jaka Reš, osemdesetletnik
Čeprav je bil tekmovalec že v jugoslovanski reprezentanci za teke na smučeh in je tekmoval za Jugoslovanski tekaški memorial po vsej Jugoslaviji, je 
najdaljše in najtežje maratonske teke na smučeh izvedel, ko je bil že v pokoju. Jaka Reš še vedno teče. Nedavno je tekel na rekreativni tekmi z ribenskega 
mostu na Talež. Bil je najstarejši udeleženec. 

Jaka Reš

Ivanka Korošec

Stane je bil rojen v Četeni 
Ravni, v fari Javorje nad 
Škofjo Loko kot drugi od 
šestih otrok. Bili so kmečka 
družina, oče je bil tesar, znal 
pa je delati vse. Otroci so se 
učili od njega in s pridom so 
ponesli tako dediščino s 
seboj v svet. Po končani 
osnovni šoli leta 1958 se je 
Stane vpisal na šolo za tele-
komunikacije v Ljubljani. 
Ker je bil internat drag – za 
plačilo sta šla po dva prašiča 
iz hleva – je Stane v Poroče-
valcu našel oglas, da na neki 
kmetiji blizu Ljubljane išče-
jo fanta za pomoč pri delu in 
v zameno nudijo hrano in 
stanovanje. To je bilo v Hra-
stju in tam se je spoznal z 
Minko, njihovo najstarejšo 
hčerko, rojeno 1947. Začet-
na simpatija med njima je 
rasla v ljubezen. Rada se 
spominjata, kako sta se s 
tetinim mopedom ob nedelj-
skih popoldnevih peljala na 
izlet. Po končanem šolanju 
je Stane dobil službo na 
Jesenicah, nato pa na Bledu. 
Tja je prišla tudi Minka in si 

našla delo gospodinjske 
pomočnice. Na pošti sta 
dobila stanovanje in se nato 
maja 1964 poročila civilno v 
Ljubljani, naslednje leto pa 
še cerkveno v Stanetovem 
rojstnem kraju. Leta 1965 se 
jima je rodila hčerka Moni-
ka, štiri leta kasneje sin 
Marjan, leta 1981, ko so se 
preselili v blok na Cankarje-
vi ulici, pa sta dobila še hčer-
ko Manco. 
Na Četeni Ravni sta si zgra-
dila vikend, ki je družini 
pomenil drugi dom, in še 
danes veliko časa prebijeta 
tam. Stane se je že od otro-
ških let ukvarjal s čebelami. 
Prvi čebelnjak si je postavil 
leta 1973. Včasih je imel celo 
40 panjev, zdaj jih ima 12. V 
Lescah imata parcelo z nji-
vo, sadovnjakom in še enim 
čebelnjakom. Je član Čebe-
larskega društva Blegoš in je 
tudi delegat v Gorenjski 
čebelarski zvezi. Stane kuha 
tudi žganje, saj si je z naku-
pom kotla kupil tudi dovol-
jenje za žganjekuho. 
Z družino so radi planinarili 
in smučali, Stane je bil dalj 
časa tudi predsednik planin-

skega društva PTT. Zapos-
len je bil kot vodja sektorja 
javnih telefonskih central za 
območje Gorenjske. Minka 
pa je po šestih letih dela na 
pošti in ob dodatnem izob-
raževanju dobila službo na 
davčni upravi. Oba sta se 
upokojila v letu 2002. 
Minka rada veze, pravi, da 
ima prtov več kot za eno raz-
stavo. Rada je vezla že v 
otroških letih, kasneje pa za 
ročna dela ni bilo časa, saj 
so jo vso okupirali družina 
in služba. Odkar pa se je 
upokojila, se je spet posveti-
la svojemu priljubljenemu 
konjičku. Stane ji nariše 
vzorce, jih povečuje, kombi-
nira in prilagodi prtu. Obis-
kovala je krožek Čebele pri 
DU Radovljica, a ga je zara-
di zdravstvenih težav opusti-
la, tako da suče šivanko le v 
miru svojega doma. V vese-
lje jima je, kadar popazita 
na najmlajšega vnučka; pre-
ostali, ki sta jih prav tako 
varovala, so zdaj že veliki in 
odrasli. 
Ob delu doma in na vikendu, 
na njivi, vrtu in v sadovnjaku 
ter ob čebelah še najdeta Sta-

ne in Minka čas in rada 
dopustujeta z Radiom Ognji-
šče, s katerim sta spoznala 
že precej držav. Udeležujeta 
se dobrodelnih koncertov 
Radia Ognjišče, predvsem 
pa sta tudi redna obiskovalca 

najrazličnejših predavanj v 
župnišču v Radovljici. 
Zlato poroko sta praznovala 
na Četeni Ravni. Za prese-
nečenja so poskrbeli otroci 
in vnuki, soseda Jelka z reci-
tacijo ter čebelarji iz PČD 

Blegoš. Praznično vzdušje 
so požlahtnili tudi Javorski 
pevci. 
Naj vaju tudi v prihodnje 
spremljajo sreča, zdravje in 
veliko prijetnih skupnih tre-
nutkov!

Zlata poroka zakoncev Tušek
Stane in Minka Tušek iz Cankarjeve ulice v Radovljici sta pred kratkim praznovala zlato poroko. 

Minka in Stane Tušek

Po številu medalj 
Worldlopped z velikih 
smučarskih tekaških 
maratonov je prvi 
Slovenec. Jaka Reš še 
vedno teče. Nedavno 
je tekel na rekreativni 
tekmi z ribenskega 
mostu na Talež. Bil je 
najstarejši 
udeleženec.



Deželne novice, petek, 4. septembra 2015

Reportaža

13

Igor Kavčič

Prva številka letošnjega 
pohoda je torej enainštiride-
set. Vsekakor častitljiv poda-
tek, ki kljub vstopu gibanja 
Večno mladih fantov v peto 
desetletje še vedno dokazuje 
vztrajnost ¹ mladcev“ različ-
nih starosti v negovanju dol-
goletne tradicije zadnje 
avgustovske sobote, namreč 
vzpona na karavanškega 
očaka Stol. Dodajmo k temu 
še podatek o številu udele-
žencev letošnjega pohoda. 
Po uveljavljeni poti od Val-
vasorjevega doma do Prešer-
nove koče pod Stolom, veči-
na tudi na vrh, se je odpravi-
lo triinšestdeset pohodni-
kov, okrog dvajset planincev, 
tudi vsakoletnih udeležen-
cev pohoda, pa se je na goro 
povzpelo iz drugih smeri. 
Do Valvasorjeve koče je pri-
šlo dvanajst pohodnikov.  
Najboljša primera vztrajno-
sti in vzdržljivosti pa sta vse-
kakor Stane Jereb kot edini, 
ki se je udeležil vseh enain-
štiridesetih pohodov doslej, 
in devetdesetletni Ivan 
Čačić, ki ima za seboj sicer 
nekaj manj pohodov, a je že 
nekaj zadnjih let najstarejši 
udeleženec pohoda. Kot je 

povedal, ga je zahtevnost 
lanskega pohoda nekoliko 
presenetila, zato je letos že 
čez poletje pridno nabiral 
kondicijo in kilometre v 
dolini po Lescah. Fantov, ki 
so se letos prvič udeležili 
pohoda in so ob krstu preje-
li tudi zakrament večne mla-
dosti, je bilo tokrat pet. 
Obred sta opravila izkušena 
predsednik Marko Pangerc 
in vodja pohoda Miro Poga-
čar. Letošnji simbol pohoda, 

dva metra visoko metlo, 
izdelano iz lesa, je na Stol 
tako kot v zadnjih letih pri-
nesel njegov skrbnik Brane 
Rogelj. 
Povorka je letos nekoliko v 
znamenju varčevanja pote-
kala v stari obliki z Linharto-
vega trga skozi Grajski park 
do prireditvenega šotora 
pred hotelom Grajski dvor. 
Povorki so se pridružili tudi 
gostje letošnjega druženja 
večno mladih, prijatelji iz 

Feldkircha, ki so se na Stol 
povzpeli z avstrijske strani, 
v dolino pa so se spustili na 
slovensko stran. Kot v prete-
klih letih so tudi letos večno 
mlade »uglasbili« pihalni 
orkestri. Kar devet iz Lesc, 
Gorij, Železnikov, Kranja, 
Tržiča, Jesenic, Bohinja, 
Domžal in Slovenj Gradca 
jih je kasneje tudi nastopilo 
na prireditvi, z veselim raz-
položenjem pa je nadaljeval 
Ansambel Gregorji.

Vreme pocrkljalo 
Večno mlade
Čudovito vreme je na tradicionalni pohod Večno mladih fantov na Stol privabilo nekaj čez osemdeset 
udeležencev. Vzor vztrajnosti in vzdržljivosti sta bila tudi letos pohodnika Stane Jereb in Ivan Čačić.

Vodja pohoda Miro Pogačnik in predsednik Večno mladih 
fantov sta letos krstila tudi polkovnika Boštjana Blaznika, 
direktorja Natovega centra odličnosti v Poljčah. / Foto: Igor Kavčič

Povorka Večno mladih fantov in devetih pihalnih orkestrov je letos potekala z Linhartovega 
trga skozi grajski park do prireditvenega šotora pred hotelom Grajski dvor. / Foto: Igor Kavčič

Heroja letošnjega pohoda sta vsekakor Stane Jereb, edini, 
ki se je udeležil vseh enainštiridesetih pohodov, in 
najstarejši pohodnik, devetdesetletni Ivan Čačić. 

Možje iz organizacijske ekipe Večno mladih fantov: 
praporščak Janez Demšar ter aktivista v dolini, ustanovni 
član večno mladih Slavc Mali in Boštjan Lenac. / Foto: Igor Kavčič

Najštevilnejši je v povorko zakorakal domači Pihalni 
orkester Lesce, ki je s še osmimi orkestri z Gorenjske in iz 
Slovenije uglasbil praznik Večno mladih fantov.

Marjana Ahačič

Na razstavljenih fotografijah 
je predstavljeno življenje in 
delo na Pogačnikovem domu 
na Kriških podih v obdobju 
od leta 1993 do 2013, ko je bil 
njen oskrbnik in gospodar 
Simon Eržen iz Kamne Gori-
ce. Fotografije prikazujejo 
tudi edinstveno naravo v oko-
lici doma. "Simon Eržen je v 
objektiv fotoaparata ujel prak-
tično vse, kar se je dogajalo na 
domu, pri tovorni žičnici in v 
okolici. Omogočil nam je, da 
lahko z njim delimo in obču-
dujemo mnogo neponovlji-
vih trenutkov edinstvene 
narave in živalstva v različnih 
obdobjih; prečudovita jezer-
ca, mogočne kozoroge – kral-
je gora, čarobni gorski venec 
okoli doma; pogled v magič-
no Trento in na biserno Sočo, 
ki skrivnostno izginja v dalja-
vi," je o Erženu povedal soav-
tor razstave Miro Pogačar. 
Simon Eržen je svojo dejav-
nost v Planinskem društvu 
Radovljica začel kot aktiven 
planinski vodnik leta 1990. 
Že leta 1993 je postal oskrb-
nik Pogačnikovega doma na 
Kriških podih, ki ga upravlja 
Planinsko društvo Radovlji-
ca. Nadaljeval je kot gospo-
dar Pogačnikovega doma vse 
do leta 2013, ko je po zaključ-

ku planinske sezone to svojo 
dejavnost zaključil. Dobri 
dve desetletji se je udejstvo-
val na Pogačnikovem domu, 
približno polovico tega časa 
je bil oskrbnik, drugo polovi-
co je bil gospodar. 
"Brez Simona Dom na Kriš-
kih podih danes ne bi bil tak, 
kot je. Simon je sodeloval v 
vseh obnovah tako pri domu 
kot pri tovorni žičnici. Oboje 
pozna do podrobnosti. V tem 
obdobju je bila prenovljena 
celotna tovorna žičnica sku-
paj z zgornjo in spodnjo pos-
tajo, obnovljena je bila zuna-
njost Pogačnikovega doma – 
fasada, menjava oken, men-
java kritine in dimnika  na 
strehi. Marsikaj potrebnega 
so naredili v delavnici v Kam-
ni Gorici. Tudi mnogi obrtni-
ki in vzdrževalci, ki so na 
domu izvajali zahtevna obno-
vitvena dela, so bili njegovi 
prijatelji. To se seveda odraža 
v srčnosti pri delu in na kako-
vosti narejenega," poudarja 
Pogačar. "Mnogi so prišli na 
Pogačnika samo zaradi nje-
ga. Imel je širok krog prijate-
ljev, ki ga je uspel neprene-
homa širiti in krepiti spletene 
niti znanstev v trajna prija-
teljstva s posebnim občut-
kom." 
Razstava bo na ogled do 
konca septembra.

Fotografska  
razstava v Avli
V galeriji Avla v stavbi Občine Radovljica so v 
četrtek odprli fotografsko razstavo Simona 
Eržena in Mira Pogačarja z naslovom Dvajset let 
na Pogačnikovem domu in v Trenti. 
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Veseli dnevi v Žirovnici 2015
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Prireditveni prostor KK Stol pod vasjo Breznica

Petek, 4. september
    Žur s skupino Calypso in Učiteljicami 

od 20.00 dalje   

Sobota, 5. september
MEDENI dan v Žirovnici
    Tekme v spretnostnem jahanju za pokal KK Stol 

od 10.00 dalje 
    »Čebelarske« veselo-zabavne igre 

od 14.00 dalje  
    Tekme v vožnji enovpreg in dvovpreg za pokal KK Stol   

od 16.30 dalje 
    Veselica s skupino Vagabundi 

od 19.00 dalje   

Nedelja, 6. september
KONJENIŠKI dan v Žirovnici 
     Tekme v ENDURANCE JAHANJU državno prvenstvo 

ob 8.00 pričetek tekmovanja
    Tekma v DRESURNEM JAHANJU za pokal Slovenije 

ob 10.00 pričetek tekmovanja
  
Sobota 
Sejem čebeljih izdelkov in pridelkov, sejem domače hrane in obrti.

VABLJENI V IMENU OBČINE ŽIROVNICA  
IN ORGANIZATORJEV - KONJENIŠKEGA  

KLUBA STOL IN DRUŠTVA TRIM  
TIM ŽIROVNICA.
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Zanimivosti

Ivanka Korošec

V torek, 25. avgusta, so Res-
manovi na Zgoši pripravili 
že peto tradicionalno slikar-
sko srečanje. Slikarska tema 
je letos nosila naslov Zgodbe 
o kruhu in motivi z vasi. Sli-
karji so se zjutraj odpravili 
na teren, popoldne pa dela 
oddali in postavili razstavo v 
mali galeriji in veži Pekarne 
Resman. 5. septembra, na 
soboto pred begunjskim far-
nim praznikom, pri Resma-
novih že tradicionalno orga-
nizirajo sejem, na katerem 
sodelujejo dobavitelji, kmetje 
in pridelovalci hrane z naše-
ga konca. Za obiskovalce pa 
bo takrat  na ogled tudi raz-
stava slikarskih del. 
»Tekstilna tovarna mojih pre-
dnikov je bila po sili razmer 
prodana,« je zgodovino 
domačije orisal sedanji last-
nik Jože Resman. »Eni od 
mojih prababic je namreč 
umrl mož in ostala je sama s 
petimi sinovi. Tovarno je pro-
dala, fante pa poslala na šola-
nje na Dunaj. Od teh je prišel 
moj stari oče nazaj domov in 
odprl pekarno. Bila je ena od 
prvih na naših tleh, ki je ime-
la licenco za izobraževanje 
pekov, prej so se te obrti učili 
na avstrijskem Koroškem. 
Tako v tej hiši pekarna deluje 
že več kot 150 let.« 
Resman je v svoji pripovedi 
segel še v tiste čase, ko so 
gospodinje nosile doma 
narejeno potico peč v pekar-

no. Marsikatera od potic je 
bila res slaba in tedaj je Jože-
tu njegov oče naročil, naj jo 
malo »popravi«. »Včasih 
sem jo razdrl in še enkrat 
zavil, pa seveda zraven dodal 
še malo nadeva. Tako so žen-
ske imele navado reči, da ne 
glede na to, kakšno potico 
prinesejo v peko k Resmanu, 
vedno dobro nazaj dobijo."
Poudaril je še, da je bila v nji-
hovi hiši kultura vedno doma 
in tako se tudi zdaj ukvarjajo 
z galerijsko dejavnostjo, saj 
raznovrstnim umetnikom 
nudijo prostor za razstave in 
predstavitve. 

Slikarski dan  
na Zgoši
Srečanja so se udeležili Vinko Bogataj in Tanja 
Eržen iz Lesc, Anka Marzidovšek iz Radovljice, 
Tone Kavčič iz Kamne Gorice, Franc Rant iz 
Železnikov, Vida Soklič iz Begunj, Jana Strušnik 
iz Ljubljane in Bogdana Winterleitner iz Brezovice 
pri Ljubljani.

Jože Resman, lastnik 
pekarne. Predstavil je 
zgodovino te hiše, ki je 
kulturni spomenik 
lokalnega pomena. V 
zadnjih letih jo prenavljajo 
pod nadzorom Zavoda za 
naravno in kulturno 
dediščino. 

Udeleženci slikarske kolonije na Zgoši so druženje tudi 
letos začeli z imenitnim zajtrkom, ki so jim ga pripravili 
gostitelji.

Planinsko društvo Radovljica jutri, v soboto, 5. septembra, 
organizira tradicionalni koncert pihalnega orkestra Lesce na 
Robleku, za tiste, ki se raje odpravijo kam dlje, pa planinski 
pohod na Büllelejochhütte (2528 m) v italijanske Dolomite. 
Zbor za pohodnike, ki se odpravljajo v Italijo, je na avtobu-
sni postaji. Septembra Planinsko društvo pripravlja tudi 
pohod na Montaž, 2753 metrov visok vrh v italijanskih Julij-
skih Alpah.

Jutri koncert na Robleku

Marjana Ahačič

Razvojna agencija Zgornje 
Gorenjske že štirinajsto leto 
koordinira projekt podjetni-
ških krožkov na osnovnih 
šolah Zgornje Gorenjske, 
eden takšnih je bil tudi na 
Osnovni šoli Antona Toma-
ža Linharta, kjer so pod vod-
stvom mentorice Tjaše Rop-

ret razvijali poslovno idejo z 
naslovom Organiziranje 
srečelova. »Vsak začetek šol-
skega leta se mladi z men-
torji in posebej pripravljeni-
mi delovnimi zvezki popel-
jejo skozi košček podjetniš-
kega sveta. Namen podjetni-
škega krožka je ustvarjati 
pozitivno podjetniško klimo 
ter mladim omogočiti prido-

bitev prvih izkušenj s podro-
čja podjetništva, temeljni 
cilj pa se je naučiti izdelati 
mini poslovni načrt, ki ga 
poskušajo tudi realizirati,« 
je povedala Hermina Bišče-
vić iz Razvojne agencije 
Zgornje Gorenjske, pod 
okriljem katere so krožki 
organizirani. "Za zanimive 
in uspešno izvedene poslov-

ne načrte vsakega mladega 
podjetnika nagradimo z 
vstopnico za kino.« Podjet-
niške krožke bodo organizi-
rali tudi v letošnjem šol-
skem letu. Namenjeni so 
vsem tistim osnovnošolcem, 
ki jih zanima podjetništvo 
in ki bi radi pridobili upora-
bno podjetniško znanje, z 
izvedbo poslovnih idej pa 
tudi prve podjetniške izkuš-
nje. Projekt sofinancira tudi 
Občina Radovljica.

Vpis v podjetniški krožek

Fiksna ročna stiskalnica  
za plastenke in pločevinke
Stiskalnica je lepo oblikovana  
in močne konstrukcije.

Barve: oranžna, rumena, modra

Zložljiva ročna stiskalnica   
za plastenke in pločevinke
Po uporabi stiskalnico zložimo in jo zlahka 
shranimo v predal. 

Barva: rumena

Posoda za odlaganje  
organskih odpadkov
• posoda s prostornino 7 litrov rjave barve,
• iz 100 % recikliranega materiala,  

ki je odporen proti UV-žarkom, 
• zaobljeni robovi ter gladka  

zunanja in notranja površina,
• pokrov neločljivo pritrjen  

na telo posode,
• povsem gladek ročaj  

za lažje čiščenje,
• s sistemom proti  

nezaželenemu razsutju,
• priložene bio-vrečke,  

ki se idealno prilegajo posodi.

Biološko razgradljive  
in kompostirne vrečke 
• 15 vrečk za 7-litrsko posodo,
• biološko razgradljive, iz koruze in krompirja,
• zbiranje odpadkov postane  

bolj higienično,
• pogostost pranja posode  

se zmanjša,
• rešujejo problem  

neprijetnih vonjav,
• vrečke ne vplivajo  

na kvaliteto komposta,
• najcenejše bio-vrečke v mestu.

Biološko razgradljive  
in kompostirne podloge 
• po 10 podlog za 120-  

ali 240-litrske zabojnike  
za biološke odpadke,

• biološko razgradljive,  
iz koruze in krompirja,

• zaščitijo posodo  
in rešujejo problem higiene  
(tudi na robu posode),

• zmanjšujejo pogostost  
pranja zbiralnikov,

• rešujejo problem neprijetnih vonjav,
• olajšujejo delo komunalnim delavcem.

www.komunala-radovljica.si

Stiskanje je zabavno 
in otročje lahko
Zmanjšajmo prostornino zbranih plastenk in pločevink 
S stiskanjem embalaže, ki je zabavno in otročje lahko, pridobimo do 80 
odstotkov prostora v naših posodah za ločeno zbrane odpadke. Hkrati 
stiskalnice dolgoročno zmanjšujejo stroške ravnanja z odpadki. 

Za otroke je stiskanje embalaže zanimiva igra, ki spontano postane navada, odrasli pa z upora-
bo vsakodnevno potrjujemo odgovornost do narave in skrb za prihodnost naših otrok. 

Ročne stiskalnice za embalažo in izbor drugih izdelkov za uspešnejše ločevanje embalaže in bio-
loških odpadkov lahko po ugodnih cenah odslej kupite na blagajni Komunale Radovljica.

Komunala Radovljica, d. o. o., Ljubljanska cesta 27, 4240 Radovljica
Tel.: 04/ 537 01 11, faks: 04/ 537 01 12, e-naslov: info@komunala-radovljica.si

V zadnjih letih je razvoj občine Radovljica zaznamoval velik obseg vlaganj v komunalno infrastruk-
turo, predvsem na širšem območju Krope in Begunj. Skupni obseg novozgrajenega vodovoda in 
kanalizacije je bil v letu 2014 največji po izgradnji čistilne naprave Radovljica v letu 2007. Sočasno 
smo zamenjali tudi obstoječe dotrajano vodovodno omrežje. Vlaganja v komunalno infrastrukturo 
so v letu 2015 na podobni ravni.

Za doseganje visokega standarda oskrbe prebivalcev in drugih 
uporabnikov, ekonomičnosti oskrbe s pitno vodo in ravnanja 
z odpadno vodo so vlaganja v infrastrukturo ključnega po-
mena. 
Oba večja projekta gradnje komunalne infrastrukture v Kropi 
in Begunjah sta v teku. Na širšem območju Krope in Begunj 
smo zamenjali tudi dotrajano napeljavo javnega vodovoda 
in individualnih vodovodnih priključkov. Kakovost in zaneslji-
vost oskrbe se je na teh območjih dvignila na visoko raven, 
močno pa so se zmanjšale tudi vodne izgube. 

Komunalna infrastruktura v Kropi
V okviru projekta gradnje komunalne infrastrukture Kropa 
so bile v letu 2014 zgrajene čistilna naprava Kropa, pretežni 
del primarne kanalizacije (3 od načrtovanih 4,5 km v naseljih 
Brezovica, Lipnica in Kropa) ter del sekundarne kanalizacije 
(1,4 km). Letos je bila dokončana gradnja preostalega dela 
primarne in sekundarne kanalizacije s hišnimi priključki na 
območju celotne Krope. Prav tako bo v letošnjem letu zgra-
jena večina primarnega in sekundarnega vodovoda (približno 
4,5 km) in hišnih priključkov. Zaključek gradnje preostalega 
manjšega dela primarnega vodovoda (na državni cesti v Kot-
lu) se načrtuje pomladi 2016.
Občina Radovljica je v obdobju 2013–2015 za gradnjo ko-
munalne infrastrukture v Kropi namenila skupaj 6,5 milijo-
na evrov. Naložbo sofinancira Evropski sklad za regionalni 
razvoj.
Na primarno kanalizacijo in čistilno napravo Kropa bo nave-
zana še sekundarna kanalizacija naselja Brezovica. V nasledn-
jem obdobju je načrtovana gradnja povezovalnega vodovoda 
in kanalizacije Lipnica-Kamna Gorica ter kanalizacije in vodo-
voda v naselju Kamna Gorica.

Komunalna infrastruktura v Begunjah
V okviru kohezijskega projekta štirih občin Občina Radovljica 
gradi tudi primarno, sekundarno in terciarno kanalizacijsko 
omrežje v naselju Begunje. 
Gradnja kanalizacijskega omrežja v Begunjah, ki se je začela 
v začetku leta 2014, obsega izgradnjo kanalizacije v skupni 
dolžini 5,3 kilometra. Projekt je zaključen, jeseni bo pridobljeno 
uporabno dovoljenje. Na novo omrežje bo lahko priključenih 
747 prebivalcev Krajevne skupnosti Begunje.
Vrednost projekta je približno 1,4 milijona evrov, od tega 1 mili-
jon prispevata Kohezijski sklad in državni proračun. V občinskem 
proračunu za leto 2015 je za ta projekt zagotovljenih približno 
720 tisoč evrov. V Begunjah se sočasno izvaja tudi rekonstrukcija 
primarnega in sekundarnega vodovodnega omrežja.

Poleg projektov v Begunjah in Kropi med opravljenimi deli  
v letu 2014 velja omeniti še izvedbo UV-dezinfekcije v Pod-

nartu, sanacijo uličnega vodovoda in kanalizacije Žale v Ra-
dovljici, ureditev iztoka CČN Radovljica v Savo in zaključek 
sanacije vodovoda v Mišačah. Na vstopni točki magistralnega 
vodovoda iz občine Bled v občino Radovljica je bila realizirana 
daljinsko nadzorovana kontrolna točka.

Načrti občine za prihodnost
V letu 2016 občina načrtuje pričetek investicijskih vlaganj v 
vodno zajetje Ovčje jame, ki je ključno občinam Gorje, Bled in 
Radovljica. Sledilo bo še nadaljevanje posodabljanja zastare- 
lega vodovodnega omrežja, kjer so pogoste okvare in naraščajo 
vodne izgube. Naj omenimo območje Dobrav s Prezrenjami, 
Dvorsko vas, območje med Brezovico in Poljšico, Otoče, preo-
stali del Podnarta in Ovsiš, Langusovo in Šercerjevo ulico v Ra-
dovljici, več ulic v Lescah.
Po izgradnji kanalizacijskega sistema v Begunjah, ki bo nave-
zan na Centralno čistilno napravo Radovljica, in kanalizacije 
Lipnica-Kamna Gorica, ki je povezana z omrežjem Kropa, bo 
občina morala urediti še kanalizacijo v naseljih Podnart, Ljub-
no, Posavec in Brezje. Koncept ureditve odvajanja in čiščenja 
odpadnih voda iz teh naselij in iz naselij, v katerih občina ni 
dolžna zgraditi javne kanalizacije, bo dokončno določen z 
novelacijo operativnega programa odvajanja in čiščenja od-
padne vode na območju občine Radovljica. 
Vlaganja v infrastrukturo zagotavljajo visoko stopnjo kakovos-
ti storitev oskrbe s pitno vodo in ravnanja z odpadnimi vodami 
v zadovoljstvo vseh, ki bivajo ali poslujejo v občini Radovljica. 
Zavedati pa se moramo, da vlaganja povečujejo vrednost 
infrastrukture, kar se bo v prihodnjih letih odrazilo tako v 
večjih stroških amortizacije kot zahtevnem upravljanju in 
vzdrževanju. 

Dolžina novega ali obnovljenega javnega vodovoda in 
kanalizacije 2005–2014

Komunalna infrastruktura  
za višjo raven storitev

Komunala Radovljica, d. o. o.
Ljubljanska cesta 27, 4240 Radovljica

Tel.: 04/537 01 11, e-naslov: info@komunala-radovljica.si 

www.komunala-radovljica.si

Središče ponovne rabe v Radovljici

Ko odpadni predmeti dobijo novo življenje
Skupaj ustvarjamo novo življenje predmetov, ljudi in okolja

Kaj: Središče ponovne rabe – zbirni kotiček in Štacuna Brvač
Kje: Zbirni center Komunale Radovljica, Savska cesta 28, Radovljica
Kdaj: Sreda, 18. februarja 2015, od 11. do 18. ure

Socialno podjetje Fundacija Vincenca Drakslerja želi skupaj s partnerjema Občino Radovljica in Komunalo 
Radovljica tudi v radovljiški občini ustvariti pogoje za spodbujanje ponovne rabe izdelkov. Prizadevanja so 
obrodila sadove in tako bo v sredo, 18. februarja 2015, zaživelo središče ponovne rabe. 

S ciljem promocije ponovne rabe, vabimo občanke in občane, da odvečnih predmetov ne zavržejo, temveč oddajo 
v kotičku za sprejem uporabnih predmetov v zbirnem centru Radovljica. V Fundaciji Vincenca Drakslerja 
bodo te predmete obnovili, jim dali novo uporabno vrednost in jih po ugodnih cenah ponudili v Štacuni Brvač. 

V Štacuni Brvač lahko kupite manjše kose pohištva, male gospodinjske aparate in računalniško opremo, 
opremo za dom in prosti čas, športno opremo, preoblikovana rabljena oblačila, knjige, igrače – skratka 
vse, kar je dobro ohranjeno, obnovljeno in zato še uporabno. Na voljo bodo tudi novi izdelki, ki nastajajo v 
delavnicah socialnega podjetja Fundacija Vincenca Drakslerja na Pristavi pri Tržiču.

Svečana otvoritev Štacune Brvač – sreda, 18. 2. 2015, ob 11. uri:
 prvih 30 kupcev bo nagrajenih

Predstavitve ob prodajnem prostoru – sreda, 18. 2. 2015, od 11.30 do 18. ure:
 Razstava starih radijskih sprejemnikov
 Prikaz možnosti ponovne rabe in obnove predmetov in razstava fotografij dejavnosti socialnega podjetja
 Informacijsko središče in prodaja izdelkov za ločevanje odpadkov
 Razstava likovnih izdelkov z ekološko vsebino

Zbirni center Radovljica – dan odprtih vrat – sreda, 18. 2. 2015, od 11. do 18. ure:
 Kotiček za sprejem uporabnih predmetov
 Ogled zbirnega centra in predstavitev dnevnih aktivnosti 

Veselimo se vašega obiska!

Središče za ponovno rabo, tel.: 040 256 770, e-naslov: stacuna.brvac@t-2.si, www.omamljen.si                                       
Delovni čas Zbirni kotiček Štacuna Brvač
ponedeljek, torek, četrtek, petek od 8. do 16. ure od 10. do 15. ure 
sreda od 8. do 18. ure od 12. do 18. ure 
sobota od 8. do 12. ure od 8. do 12. ure

Skupaj ustvarjamo novo življenje predmetov, ljudi in okolja.
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Fotografski natečaj: 
Dogodki v občini Radovljica

Prve medalje, avtor Matjaž Klemenc, diploma

4. septembra
15. LANGUSOVI DNEVI od 9. do 13. ure: LANGUSOVI ČOPIČI, Kam-
na Gorica

15. LANGUSOVI DNEVI ob 17. uri: MEDDRUŠTVENA VAJA PGD 
LIPNIŠKE DOLINE IN DRUŽABNE IGRE ZA PREHODNI POKAL 
PGD LIPNIŠKE DOLINE, Športno igrišče Kamna Gorica

15. LANGUSOVI DNEVI ob 19. uri: KAMNA GORICA PRAZNUJE, 
podelitev priznanj KS Kamna Gorica in odprtje razstave, Dom kraja-
nov Kamna Gorica

KINO ob 18. uri: KAJ POČNEMO V MRAKU, Linhartova dvorana 
Radovljica*

KINO ob 20. uri: ŠE ENA PRILOŽNOST, Linhartova dvorana Radov-
ljica*

5. septembra
15. LANGUSOVI DNEVI od 10. do 14. ure: SLIKARSKA KOLONIJA IN 
DELAVNICE ZA OTROKE, Pod lipo, Kamna Gorica 

15. LANGUSOVI DNEVI od 10. do 18. ure: POKAL KAMNE GORICE, 
TEKMOVANJE V PRSTOMETU, Športno igrišče Kamna Gorica

15. LANGUSOVI DNEVI ob 16. uri: LANGUSOV TEK ZA OTROKE IN 
ODRASLE, Kamna Gorica

15. LANGUSOVI DNEVI ob 18. uri: DRUŽABNO SREČANJE, športno 
igrišče Kamna Gorica

PODVINSKA TRŽNICA ob 10. uri, Vila Podvin, Mošnje

VENERINA POT NA PUSTEM GRADU ob 17. uri: Pusti grad na Zgor-
nji Lipnici

KONCERT ob 11. uri: KONCERT PIHALNEGA ORKESTRA LESCE NA 
ROBLEKU, Roblekov dom na Begunjščici

KINO ob 16. uri: MINIONI, Linhartova dvorana Radovljica*

KINO ob 18. uri: LAŽNA MESTA, Linhartova dvorana Radovljica*

KINO ob 20. uri: KAJ POČNEMO V MRAKU, Linhartova dvorana 
Radovljica*

6. septembra
BOLŠJAK IN DELAVNICE ZA OTROKE od 9. do 13. ure, Linhartov trg, 
Radovljica

15. LANGUSOVI DNEVI ob 10. uri: POHOD KRAJANOV, zbor na 
športnem igrišču v Kamni Gorici

15. LANGUSOVI DNEVI ob 18. uri: GREŠNIK Z RAZLOGOM, KUD 
Radovljica – Linhartov oder, Muzejska hiša Mežnarija

KINO ob 16. uri: MINIONI, Linhartova dvorana Radovljica*

4. septembra–18. septembra
KINO ob 18. uri: LAŽNA MESTA, Linhartova dvorana Radovljica*

KINO ob 20. uri: ŠE ENA PRILOŽNOST, Linhartova dvorana Radov-
ljica*

10. septembra
KINO ob 19. uri: G. TURNER, Linhartova dvorana Radovljica

RAZSTAVA ob 19. uri: PROSTORSKE INŠTALACIJE – LOVSKA SOBA, 
odprtje razstave diplomirane oblikovalke in kandidatke za magisterij 
na ALUO Andreje Pogačar, Galerija Brigita Lancovo

11. septembra
15. LANGUSOVI DNEVI ob 18. uri: LITERARNI VEČER: BRANJE PES-
MI LUISE GASTALDO MORANDINI V PREVODU MARKA KRAVOSA, 
Muzejska hiša Mežnarija, Kamna Gorica

KINO ob 18. uri: AMY, Linhartova dvorana Radovljica*

KINO ob 20.15: KAR HOČEŠ, Linhartova dvorana Radovljica*

12. septembra
15. LANGUSOVI DNEVI ob 17. uri: PEVSKO SREČANJE »LIPNICA IN 
PRIJATELJI«, pod Lipo, Kamna Gorica

KINO ob 16. uri: VRVEŽ V MOJI GLAVI, Linhartova dvorana Radovljica*

KINO ob 18. uri: 45 LET, Linhartova dvorana Radovljica*

KINO ob 20. uri: AMY, Linhartova dvorana Radovljica*

13. septembra
KINO ob 16. uri: VRVEŽ V MOJI GLAVI, Linhartova dvorana Radovlji-
ca*

KINO ob 18. uri: KAR HOČEŠ, Linhartova dvorana Radovljica*

KINO ob 20. uri: 45 LET, Linhartova dvorana Radovljica*

14. septembra
GLEDALIŠČE ob 19.30: ŽUPANOVA MICKA IN ŽUPANJIN MICKON, 
Linhartova dvorana Radovljica

17. septembra
KINO ob 19. uri: STOLETNIK, KI JE ZLEZEL SKOZI OKNO IN IZGI-
NIL, Linhartova dvorana Radovljica*

18. septembra
8. MOŠENJSKI DNEVI od 10. do 21. ure, Kulturni dom, Mošnje

PREDAVANJE ob 18. uri: ADAM IN EVA: PRASTARŠA ČLOVEŠKEGA 
EGOIZMA? (predavatelj filozof Simon Habjan), Knjižnica A. T. Lin-
harta Radovljica

ODPRTJE RAZSTAVE ob 19. uri: POT DOMOV, Kovaški muzej, Kropa

KINO ob 18. uri: DALEČ OD LJUDI, Linhartova dvorana Radovljica*

KINO ob 20. uri: PLEME, Linhartova dvorana Radovljica*

Razstave in delavnice:
-   POKRAJINA OD BLIZU IN DALEČ, fotografska razstava Draga 

Vogrinca, galerija Pasaža, Radovljiška graščina, Radovljica (od 1. do 
30. septembra)

-  PROSTORSKE INŠTALACIJE LOVSKA SOBA, razstava Andreje Poga-
čar, Galerija Brigita, Lancovo (do 10. oktobra)

-  ELANOVCI SO PRAZNOVALI DELAVNO, razstava ob 70. obletnici 
ustanovitve tovarne Elan, Knjižnica A. T. Linharta Radovljica (do 30. 
septembra)

OBVESTILO: Galerija Šivčeva hiša bo zaradi pleskarskih in restavratorskih 
del do 18. septembra zaprta.

Z zvezdico (*) so označene prireditve z vstopnino.

Več informacij o posameznih prireditvah je na voljo na spletni strani www.
radolca.si/kaj-poceti/. Dogodke za objavo v napovedniku pošljite po elektron-
ski pošti na turizem@radolca.si. Za tedensko obveščanje o dogodkih se pri-
javite na naš elektronski naslov. Organizatorji prireditev si pridržujejo pravico 
do spremembe programa.

Vsako prvo soboto v septem-
bru Pusti grad nad Lanco-
vim oživi. Kulturno prosvet-
no društvo Jelovica pod vod-
stvom Miloša Pogačnika 
poskrbi, da se tam zberejo 
krajani, od najmlajših do 
najstarejših. Glavni del pri-
reditve je gledališka predsta-
va, za katero scenarij vsako 
leto znova napiše domačin-
ka Polona Škrinjar. Letos bo 
gledališka skupina K.P.D. 

Jelovica zaigrala komedijo z 
naslovom Pobegli grof. Na 
prireditvi bodo nastopili 
tudi srednjeveški konjeniki, 
plesalci srednjeveških ple-
sov, vitezi mečevalci, postav-
ljene bodo stojnice. Po pri-
reditvi pa se obeta druženje 
s pogostitvijo za vse udele-
žence. Organizatorji vabijo, 
da se dogodka, ki se bo začel 
ob 17. uri, udeleži čim več 
obiskovalcev.

Venerina pot na Pustem 
gradu na Lancovem
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Nastja Bojić

Konkurenca je bila huda, 
vendar nam jo je uspelo pre-
magati, in sicer tudi zahval-
jujoč fenomenalnim navija-
čem, ki so bili tako glasni, 
da smo se na progi komaj 
slišali. Res gre za najtežji 
dve minuti v športu, saj je 
celotna proga, na kateri tek-
mujemo s popolno operativ-
no opremo, ki tehta 25 kilo-
gramov, zelo zahtevna, naj-
težja pa je kategorija posa-
mično, kjer moraš vse opra-
viti sam,« sta nam zaupala 
Domen Pavlič iz PGD Begu-
nje in Anže Habjan iz PGD 
Podnart, ki sta v kategoriji 
posamično absolutno osvo-
jila prvo in drugo mesto. 
Pavlič je zabeležil najboljši 
čas 1:25,34, drugouvrščeni 
Habjan je progo končal z 
1:26,61, oba pa sta se med 

najboljše gasilce uvrstila 
tudi v bojih dvojic in ekip. 
Med slednjimi je v kategoriji 
ekipno open s končnim 
časom 1:10,12 s konkurenco 
pometla HAIX Team Slove-
nia, ki se bo oktobra udeleži-

la svetovnega prvenstva v 
ameriški zvezni državi Ala-
bama in katere del sta tudi 
Pavlič in Habjan. Kot sta 
dejala, so na prihajajoče tek-
movanje dobro pripravljeni, 
želijo izboljšati lanskoletni 

rezultat in verjamejo, da so 
sposobni zasesti najvišja 
mesta. Da se na svetovnih 
prvenstvih lahko kosajo s 
profesionalnimi gasilci in se 
borijo za prva tri mesta, je 
zanje velika čast, saj kot pro-
stovoljni gasilci trenirajo po 
službi in s pomočjo spon-
zorjev vse stroške krijejo 
sami. 
Firefighter Combat Challen-
ge, ki ga organizira PGD 
Radovljica, gasilcem daje 
možnost, da preizkusijo 
svoje zmožnosti, česar se 
loteva tudi vse več žensk. V 
želji združiti prijetno s kori-
stnim ter ozavestiti solidar-
nost in srčnost, ki v gasils-
tvu nimata meja, se je letoš-
nje tekmovanje pridružilo 
dobrodelni akciji Srce Slove-
niji, v okviru katere Matej 
Markovič zbira sredstva za 
nakup šolskih potrebščin.

Pavlič in Habjan spet 
med najboljšimi gasilci
Šesti Firefighter Combat Challenge, najtežji dve minuti v športu, je na letališče v Lescah privabil 
skoraj tristo domačih in tujih gasilcev, med katerimi sta se odlično odrezala Domen Pavlič iz Begunj 
in Anže Habjan iz Podnarta.

HAIX Team Slovenia: Anže Habjan, Domen Pavlič, Gregor 
Stanonik, Matic Zupan in Sebastjan Vovko / Foto: Tina Dokl

Vedno bolj navdušujejo tudi gasilke. / Foto: Tina Dokl  

Marjana Ahačič

Vrt za radovljiško osnovno 
šolo je tudi letos bogato obro-
dil. V teh dneh tako otroci 
kot njihovi odrasli mentorji z 
veseljem pobirajo plodove 
rastlin, za katere so vestno 
skrbeli vse poletje. »Vrt ne 
pozna počitnic, zato se je tu 
tudi poleti ves čas kaj dogaja-
lo,« je povedala dr. Maja 
Kolar, ki ves čas spremlja 
dogajanje na vrtu, kjer zele-
njavo pridelujejo po biodina-
mični metodi. V tem času so 
se tako na vrtu družile skupi-
ne otrok, ki so na ta način 

organizirano preživljali pro-
sti čas, pripravili so tudi šte-
vilne delavnice, na katerih so 
se udeleženci seznanjali z 
različnimi metodami narav-
nega vrtnarjenja. Okusno 
zelenjavo, ki so jo poleti pri-
delali na vrtu, pa so pojedli 
otroci v bližnjem vrtcu. Načr-
tov imajo veliko, pravi Maja 
Kolar. Med njimi je ustanovi-
tev biodinamičnega krožka, 
tesnejše povezovanje vrtnar-
jenja s kuhanjem zdrave in 
na domačem vrtu pridelane 
zelenjave, razmišljajo pa 
tudi, da bi na vrt postavili 
čebelnjak.

Poletje na vrtu
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Kaja Beton

Marijana Potočnik in Dušan 
Beton iz Kamne Gorice sta 
si ob 120. obletnici postavit-
ve Aljaževega stolpa na vrhu 
Triglava zadala poseben cilj. 
Kar od doma sta se namreč v 
začetku avgusta peš podala 
na naš najvišji vrh. Pot ju je 
vodila iz Kamne Gorice pre-
ko Lancovega, Sela in 
Bohinjske Bele na Gorjuše 
ter do Velega polja na Pok-
ljuki, kjer sta v koči prenoči-
la. Nasledji dan sta osvojila 

vrh ter pot nadaljevala preko 
Doliča v dolino Zadnjico ter 
zaključila pohod v Trenti, 
kjer ju je pričakala družba 
prijateljev, s katerimi vsako 
leto preživijo nekaj dni v tej 
dolini. V 20 urah hoje sta 
prehodila približno 60 km, 
torej skupaj 120. Številka pa 
se še enkrat ponovi, ko sešte-
jemo okrogla osebna jubile-
ja. Oba pohodnika namreč 
letos praznujeta 60 let, sku-
paj torej ravno toliko kot 
Aljažev stolp. Zato sta pohod 
imenovala kar 120 za 120.

Od doma peš  
na vrh Triglava

120 kilometrov za 120 let
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Čebelarska zveza Slovenije,
Javna svetovalna služba v čebelarstvu
v sodelovanju s Čebelarskim centrom Gorenjske (ČRIC)  
in ČD Radovljica pripravlja

DAN MEDU V KULINARIKI
FESTIVAL MEDU
Sobota, 19. 9. 2015, od 10. do 18. ure, ČEbELArSkI cEnTEr GorEnjSkE LEScE

ProGrAM:
•  10.00: Medovite trajnice: Vrtnarija Trajnice Golob-Klančič. Za čebele lahko poskrbimo 

z ureditvijo in zasaditvijo vrtov z medovitimi rastlinami.
•  11.00: Predstavitev in degustacija jedi z medom – Učenci Osnovne šole Lesce pod 

mentorstvom Andreje Šimnovec: predstavitev jedi z medom z degustacijo. 
•  15.00: Znane prakse uporabe čebeljih pridelkov: Sandra Gašperšič Rebek.
•  16.00: Med v prehrani in gastronomiji: Rožica Slavica Ferjančič..
•  17.00: o medenih pijačah in o Slovenskem medu z zaščiteno geografsko označbo:  

Tomaž Šauperl.
•   ob 12. in 16. uri: kULInArIČnA DELAVnIcA za otroke s Čalapinkom, ki bo tokrat s 

čebelico Sivko pekel prave palačinke z medom, svoj recept pa bo zaupal tudi vam!

USTVArjALnE DELAVnIcE ZA oTrokE: • izdelava glinenih čebelic • risanje panjskih 
končnic • izdelava lectovih src • izdelava dražgoških kruhkov. rAZSTAVA MEDEnIH jEDI, 
STojnIcE Z boGATo PonUDbo ČEbELjIH PrIDELkoV In IZDELkoV, MEDEno PIVo, 
MEDEnI SLADoLED, TrŽnIcA Z DobroTAMI Z LokALnIH kMETIj. 
Organizirani ogledi apiterapevtskega čebelnjaka in čebelarskega centra  
s predstavitvijo čebelarstva. 

VAbLjEnI!                                                                         Vec na: www.czs.si in www.cricg.si.

obIŠČITE EnEGA oD PonUDnIkoV »okUSI rADoL'cE«, kI So ob TEM koncU TEDnA ZA VAS PrIPrAVILI PoSEbEn MEDEnI MEnI! 

Domen Pavlič (desno) med opravljanjem svojega dela 
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